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روزنامه اقتصادی استان اصفهان

پیگیری صعود قیمت ها در گفت و گو با مسئولان استان و تصمیم گیران کالاهای ارزاق عمومی  ؛  

گرانی درد بی درمان بازار است
        اقتصاد به صورت دستوری اداره نمی شود و براساس اتفاقات بازار قیمت ها تغییر می کند
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اصفهانی ها زیر بار 
هزینه های آزمایشگاهی؛

تست کرونا به شرط 
سحر خیزی!

روز های اولی که کرونا به کشور 
وارد شده بود، همه مردم و کادر 
درمانی به شــدت بر روی علائم 
این بیماری حساســیت نشان 
می دادند. مردم با اولین عطسه و 
ســرفه به مراکز درمانی مراجعه 
می کردند تا تســت کرونا دهند 
و پزشــکان نیز اگر علائم بیمار 
حتــی 50درصد هم بــه کرونا 
شباهت داشت موافقت به انجام 
تست برای بیمار می نمودند. آن 
روزها کمبود کیت آزمایشگاهی 
یکــی از معضلاتی بــود که به 
تیتر اول بســیاری از روزنامه ها 
و خبرگزاری هــا تبدیل شــده 
بود. و نگرانی بابــت هزینه های 
آزماشگاهی آن نیز به این اخبار 

دامن می زد.
در همیــن زمینــه و در همان 
روزهای نخست با دستور سعید 
نمکی وزیر بهداشــت و درمان، 
تســت کرونا برای مردم رایگان 
اعلام شد و در ادامه هم علیرضا 
زالی فرمانــده عملیات مدیریت 

کرونا در تهران ...

سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی و 
سخنگوی ستاد مقابله با کرونا : 

الویت نظارت را بر استخرها 
قرار دادیم

در جامعه  ورزش که از جامعه جدا نیســت در 
ابتدای شــیوع ویروس کرونا لیگ های معتبر 
و اردوهای ملی ضمن رعایت نکات بهداشــتی 
مجبور بــه ادامه فعالیت بودنــد. این مطلب را 
مهرزاد خلیلیان سرپرست فدراسیون پزشکی 
ورزشی و ســخن گوی ســتاد مقابله با کرونا 
در ورزش عنــوان کرد و در جمــع خبرنگاران 
افزود:  اما بــا پیگیری های وزارت بهداشــت و 
وزارت ورزش و جلســات متعدد که فدراسیون 
پیگیری کرد توانستیم شرایط نسبتاً مناسبی را 
بوجود بیاوریم، ولی با کم تر شدن محدودیت ها 
 شرایط ویژه تر و متفاوت تری پیش رو خواهیم

 داشت. ...

فرزانه مستاجران
سرمقالــــه

ISFAHAN
N E W S
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سرنوشت  مبهم سهمیه بنزین نوروزی 
شیوع ویروس کرونا در کشور سرنوشت سهمیه نوروزی بنزین را تغییر 

داد و آنطور که مسوولان اعلام کرده بودند قرار شد این سهمیه در فرصت 
مناسب تری به مالکان خودرو تخصیص یابد که به نظر می رسد با صحبت های 

رییس جمهوری درباره امکان شروع مسافرت ها با رعایت نکات ایمنی و 
بهداشتی، زمان مناسب برای تخصیص سهمیه بنزین نوروزی فرا رسیده 

باشد.
 بعد از سهمیه بندی بنزین و نزدیک شدن به ایام نوروز، موضوع سهمیه 

نوروزی مطرح شد اما شیوع ویروس کرونا در کشور و منتفی شدن 
سفرهای نوروزی بحثهای دیگری را مبنی بر ...

گـــزارش

سرپرست دانشگاه آزاد اسلامی لنجان مطرح کرد؛

صنعت بیمه می تواند به بهبود فضای کسب و کار کمک نماید

دانشگاه  سرپرست 
آزاد اسلامی لنجان 
اظهار کرد: »صنعت بیمه به دلیل ماهیت 
توزیع کنندگی ریسک و همچنین وجود 
رشــته های مختلف بیمــه ای که نقش 
هماهنگ کنندگی بازارهــای مالی را بر 
عهده دارنــد، می توانند به بهبود فضای 

کسب و کار کمک نماید.«

به گزارش روابط عمومی دانشگاه آزاد لنجان، 
سیدمسعود داودی در سمینار »بیمه، صنعت، 
بایدها و نبایدهــا« که در ســالن اجتماعات 
شهیدمطهری واحد لنجان برگزار شد با بیان 
اینکه بیمه از فعالیت هــای اقتصادی مهم هر 
کشــوری اســت تاکید کــرد: »از آنجاییکه 
شــرکت های بیمه به عنوان یکی از مهم ترین 
بخش های اقتصادی کشور جایگاه خود را تثبیت 
کرده اند. می توانند با اســتفاده از رویکردهای 
نوآورانه، آیندة مطلوب اقتصادی را برای کشور 

رقم بزنند.«
سیدمسعود داودی با اشاره به اهمیت جایگاه 
صنعت بیمــه در زندگی مــردم تصریح کرد: 
»سلامت و دارایی افراد همواره در معرض حوادث 
و بلایای طبیعی قرار دارد. لذا ترس از خسارات 
ناشــی از این حوادث، افراد را بــه راهکارهای 
پیشگیری و جبران خسارات احتمالی فراخوانده 
و متناسب با نحوه زندگی و ساختار اجتماعی، 
وسایل و ابزار مختلفی به کار گرفته شده است.«

وی خاطرنشان کرد: »شــرکت های بیمه ای 
کــه بتواننــد در رویکردهای کســب و کار و 
اســتراتژی های خود تحول ایجاد کنند و بهره 
مناســبی از فناوری اطلاعات بگیرند از رشد 

مناسبی نیز برخوردار خواهند شد.«
در ادامه مدیریت بیمه تجارت نو شعبه استان 
اصفهان محمدرضا بزرگ پور با تشریح فعالیت 
بیمه تجارت نو بیان کرد: »شــرکت بـیـــمه 
تـجـارت نو با بهره مندی از تجربیات جهانی و 
ارائه طرح های روز بیمه ای به منظور پر نمودن 
خلاءهای موجــود این صنعت وراهبـــــرد 
مزیت های ویژه برای استفاده کنندگان در فرایند 
اخذ پوشش بیمه ای، ضمن ایجاد اطمیـنـان در 
بیمه گذاران، تکیه گاهی محکــم برای روزهای 

آتی آنها می باشد.«
وی تاکید کرد: »این شــرکت با اســتفاده از 
پیشرفته ترین فناوری های موجود در قالب یک 
شرکت دانش بنیان، خلاق و پاسخگو و همچنین 

بهره مندی از دانش و تخصص فنی کارکنان و 
نمایندگان فعال در آینده ای نزدیک به انتخاب 
ویژه مشتریان و فعالان اقتصادی کشور تبدیل 

خواهد شد.«
بزرگ پور با تشریح انواع بیمه نامه ها خاطرنشان 
کرد: »امروزه با گسترش فعالیت های اجتماعی، 
هر فرد می تواند در نتیجه عمل یا ترک عمل خود 
خطری ایجاد نماید و موجــب زیان به دیگران 
گردد که در این صورت باید خســارت وارده را 
جبران کند. از این رو شرکت بیمه »تجارت نو« 
در راستای حمایت از شخص مسئول حادثه، 
خســارات جانی و یا مالی مربوطــه را با انواع 

بیمه نامه های مسئولیت جبران می نماید.«
مدیریت بیمه تجارت نو شعبه استان اصفهان 
خاطرنشان کرد: »بیمه تجارت نو، با هدف تامین 
سلامت، ارائه امنیت و آرامش، بیمه های مورد 
نیاز اشــخاص را به منظور کاهش نگرانی های 
احتمالی در هنگام بروز بیمــاری و حادثه ارائه 
نموده و در تلاش است که تکیه گاهی مطمئن و 

مستحکم برای کلیه اقشار جامعه باشد.«
وی با تشــریح بیمه زندگی »عمر« اظهار کرد: 
»ایجاد آرامش در دوران پیری و بازنشستگی و 
همچنین تأمین معیشت اعضای خانواده پس از 
فوت سرپرست یا هر یک از افراد خانواده همواره 
از دغدغه های فکری بشــر امروزی اســت. لذا  
شرکت بیمه تجارت نو با درک این ضرورت، اقدام 
به طراحی بیمه عمر و زندگی با ارائه کاملترین 

پوشش های بیمه ای نموده است.«
بیژن عزیزی نمایندگی جنرال 1203 استان 
اصفهان با بیان اینکه بیمه به عنوان یک مولفه 
اقتصادی نقش مهمی در اقتصاد کشورها داشته 
تصریح کرد: »هر چه سهم صنعت بیمه در تولید 
ناخالص داخلی و ضریب نفوذ آن بیشتر باشد 
اقتصاد آن کشور پیشرفته تر خواهد بود لذا هر چه 

احتمال ریسک بالاتر باشد احتمال اینکه کسب 
و کارها در آن زمینه سرمایه گذاری کنند کمتر 
است و بدین منظور بیمه ها با پذیرش ریسک 
نقش جبران خسارت را تقبل می نمایند و با ایجاد 
یک فضای ایمن در اقتصاد مقاومتی نیز نقش به 

سزایی دارند .«
وی خاطرنشان کرد: »از مهم ترین شاخص های 
بهبود فضای کسب و کار می توان به شاخص اخذ 
اعتبار و همچنین حمایت از سرمایه گذاران اشاره 
نمود که این نشان دهنده پتانسیل بالای صنعت 
بیمه در حوزه اشتغال است که حتی می توان به 
طور غیر مستقیم تحت عنوان بازاریاب در کنار 
استارت آپ ها از روش های جدید فروش بیمه 

بهره برد.« 
عزیزی با بیان اینکه بیمــه زندگی بزرگترین 
بخــش صنعــت بیمــه در دنیاســت و افراد 
دوراندیش باید در روزهــای خوش زندگی به 
فکر روزهای سخت آینده باشند. گفت: »یکی 
از پرطرفدارترین بیمه ها در سراسر جهان بیمه 
عمر اســت که از نظر تامین نیاز افراد در زمینه 
پوشش های بیمه ای و انعطاف پذیری در پرداخت 
مبلغ حق بیمه، دارای ویژگی های منحصر به 
فرد می باشد. این بیمه نامه دارای پوشش های 
جامع بیمــه ای در زمینه فــوت ، هزینه  های 
پزشــکی،  نقص عضو،بیماری های خاص  و از 
همه مهم تر سرمایه گذاری جهت آتیه فرزندان 

و بازنشستگی می باشد.«
نماینده برتر فروش بیمه های عمر با اشــاره به 
اینکه امیدواریم هر ایرانــی دارای حداقل یک 
بیمه عمر و زندگی باشــد اظهار کرد: »شرکت 
بیمه تجارت در راستای گسترش شبکه فروش 
بیمه های عمر و ایجاد اشــتغال اقدام به جذب 
بازاریاب و نماینده تخصصــی عمر می نمایند 
خواستار همکاری کلیه اقشار دانشگاهی شدند.«

اخبار اصفهان
گــــــزارش

شهردار اصفهان:

رکود حفاری در پروژه متروی اصفهان شکسته شد

 کرونا جلوی ملاقات 
عمومی شهرداری 

را گرفت. با تدابیری 
که اندیشیده شده 

و رعایت پروتکل ها 
قول می دهم در 
اولین فرصت در 

منطقه هفت حضور 
پیدا کنیم

شهردار اصفهان گفت: با انجام 5 کیلومتر حفاری مکانیزه در سال گذشته، رکود حفاری در پروژه متروی اصفهان در 19 سال گذشته شکسته شد. به گزارش 
اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، قدرت اله نوروزی در برنامه »شهر پرسشگر، شهردار پاسخگو« با اشاره به اینکه هفته کرامت و قوه قضاییه را 
گرامی می داریم، اظهار کرد: دو روز گذشته با حضور در اداره ارتباطات مردمی چهار ساعت به صورت تلفنی به سوالات شهروندان پاسخ دادیم، البته در این 
فرصت توانستیم بیش از 60 تلفن را پاسخ دهیم؛ آماده ایم تا در فرصت دیگری به شهروندانی که تلفن زدند و فرصتی برای پاسخگویی نبود، جواب دهیم.

وی ادامه داد: این کار برای اولین 
بار در شهرداری اصفهان از سوی 
اداره کل ارتباطــات و امور بین 
الملل شهرداری، اجرا شد و اقدام 

خوبی بود.
شهردار اصفهان تصریح کرد: در 
این ارتباط فــرم هایی هم برای 
پیگیری مشکلات مردم از سوی شهردار منطقه 
و معاون مربوطه تکمیــل و در اختیار آنها قرار 
گرفت؛ این اقدام می تواند فرآیندها را کوتاه کند 
و اصل پاسخگویی که اصل مهمی برای حمایت 
از حقوق مردم است با این برنامه ها اجرایی می 
شود. وی عمده مشکلات مردم در این تماس ها 
را تغییر کاربری ها دانست و گفت: برای تغییر 
کاربری ها 5 دســتگاه اعم از میراث فرهنگی، 
جهاد کشاورزی، راه و شهرسازی، استانداری و 
شهرداری مداخله دارند و باید این موضوع برای 
مردم که عمده سوال آنهاست، توضیح داده شود. 
نوروزی ادامه داد: این برنامه ارزیابی می شود و 

در صورت مفید بودن تداوم می یابد. 
وی افزود: البته ارتباطات مســتقیم مختلفی 
هم در مناطق مختلف شــهر داریم و قبلا هم 
برای حضور در منطقه اعلام می کردیم؛ در این 
ملاقات های مردمــی اول با معتمدان گفت و 
گو می کنیم، بعد به طور مستقیم، خود من و 
معاونان با مردم صحبت می کنیم و گره های 
کوری که بعضا سال ها باز نشده بود، باز می شود. 
شهردار اصفهان تصریح کرد: همچنین تا جایی 
که مقدور است به درخواست های مردم از طریق 
فضای مجازی هم پاســخ می دهم تا ما هم به 
مسیری که مردم نیاز به خدمات دارند، هدایت 

شویم. این یک نوع مشورت است. 

   تشکیل کمیته ای با حضور معتمدان 
در منطقه یک و سه برای انجام توافقات 

آزادسازی
وی با اشاره به درخواســت یکی از شهروندان 
منطقه یک برای اجرای ســنگ فرش یکی از 
کوچه های خیابان طیب، اظهار کرد:  مکانی که 
شهروند اشاره کرد از طرف چهارباغ پایین بعد از 
تختی قرار دارد. اینجا دو بحث دارد؛ برخی بخش 
ها ممکن است، تاریخی نباشد که کار کردن در 
این بخش آسان اســت اما برخی قسمت های 

آن تاریخی است که باید تمام ضوابط میراثی 
را رعایت کنیم.

نوروزی افــزود: در مــورد این طــرح نیاز به 
آزادسازی هایی وجود دارد و باید با مردم توافق 
شود. هرچند بخشی که در بازارچه بوده، حل 
شده است. وی گفت: همچنین در این زمینه 
کمیته ای از مجموعه شهرداری منطقه یک و 
مردم محل تشکیل شود تا با مردم گفت و گو 
کنند. مشورت با مردم می تواند مسئله را حل 
کند چراکه اگر اهمیت موضوع برای مردم گفته 
شود با تبیین و مشارکت مردم این کار انجام می 
شود. شهردار اصفهان در مورد زمان نهایی برای 
دو طرفه شدن ابتدای خیابان ابن سینا اظهار 
کرد: در بودجه امسال برای این خیابان اعتبار 

پیش بینی شده است.
وی افزود: هرجایی نیاز به آزادسازی داشته باشد، 
موضوع دوطرفه است. یک طرف شهرداری و 
طرف دیگر مالکان اســت و باید توافقی شکل 
گیرد که نیاز به مشــارکت مردم دارد اما اگر از 
طریق اعمال قانون برای آزادسازی اقدام کنیم، 

سبب نارضایتی مردم می شود.
وی با بیان اینکه برای ســاماندهی میدان امام 
علی کمیته ای مشــترک از شهرداری و مردم 
تشکیل شده است، گفت: امروز در فضای زیر 
میدان امام علی، که سال ها رها بود، فروشگاه 
رفاه راه اندازی شــد و اکنون بین سه تا چهار 
هزار نفر روزانه از این فروشــگاه خریداری می 
کنند و روزی 200 میلیون فروش مواد غذایی 
در این فروشگاه انجام می شود. این حرکت به 
این معناست که میدان به سمت پویایی پیش 

می رود.
وی تصریح کرد: از شــهردار منطقه ســه می 
خواهــم، شــورای معتمدین منطقــه برای 
آزادسازی ابتدای خیابان ابن سینا فعال شود 

چراکه هرکدام از معتمدان به تنهایی افرادی 
هستند که می توانند بخشی از گره را باز کنند 
و با مداخله آنها در سرنوشت منطقه می توان 

مشکل را حل کرد.
شهردار اصفهان در مورد پروژه تعریض خیابان 
محوری اصفهانی در منطقه 14 تصریح کرد: 
گره کور این پروژه آزادسازی است و اتفاقا بودجه 
را در منطقه 14 به گونه ای لحاظ کردیم که گره 
های کور را باز کنیم و در بودجه 99 اعتبار این 
خیابان دیده شد. اینجا یکسری مغازه است که 
باید آزادسازی شود و باز کردن این گره هم نیاز 

به کمک مردم دارد.
وی بیان کرد: از مردم می خواهیم به شهرداری 
منطقه 14 مراجعه کنند، تا همراه با مغازه داران 
و معتمدان، توافقی صورت گیرد. آماده ایم از 
این بودجه، با سقف قیمت این توافق را با مغازه 
داران تعیین کنیم تا مسیر آزاد شود چراکه کار 

عملیات این پروژه کار سختی نیست.

   احداث خط دوم مترو ظرف 5 سال 
نوروزی در مورد اجرای خط دوم مترو، تصریح 
کرد: این طرح واقعا با ســرعت خوبی جلو می 
رود به طوریکه تی بی ام از ایستگاه چهارم خط 
دوم )عمان سامانی( مترو عبور کرد؛ توانستیم 
بیش از 5 کیلومتر حفاری مکانیزه در ســال 
گذشته داشته باشــیم و در 19 سال گذشته 
رکورد شکسته و کارهای 10 ایستگاه انجام شد. 
در آینده هم به میدان امام علی می رسیم که 
بزرگترین ایستگاه متروی شهر در این بخش 

ساخته می شود.
وی افزود: امیدوارم با سرعتی که در مترو داریم 
ظرف چهار تا پنج سال خط دوم مترو ساخته 

شود.
شهردار اصفهان در مورد ملاقات های مردمی 
هم تصریح کرد: کرونا جلوی ملاقات عمومی 
شــهرداری را گرفت. با تدابیری که اندیشیده 
شده و رعایت پروتکل ها قول می دهم در اولین 

فرصت در منطقه هفت حضور پیدا کنیم.
وی در مورد ســنگ فرش نهر شاهپسند هم 
گفت: اقداماتی در این بخش انجام شده است 
اما اگر هنوز مشــکلی در این مورد وجود دارد 
از اعتبارات عمرانی در اختیار خودم تخصیص 

می دهم و مشکل را حل می کنم.

اخبار اصفهان
گـــزارش

ISFAHAN
N E W S

7

قیمت قبلیقیمت فروشقیمت سکه

سکه طرح 
8,518,0008,218,000قدیم

سکه طرح 
8,300,0008,100,000جدید

4,350,0004,300,000نیم سکه

2,420,0002,400,000ربع سکه

1,260,0001,250,000سکه گرمی

یک مثقال 
3,606,0003,519,000طلای 17 عیار

یک گرم طلای 
18832,500812,400 عیار

طلای آب شده 
3,608,0003,521,000نقدی

یک گرم طلای 
241,110,0001,083,400 عیار
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مهدی کریمی| خبرآنلاین
یادداشـــت
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ادامه از صفحه یک
... در پاسخ به سوالی درخصوص 
پرداخت هزینه درمان توسط 
بیماران مبتلا به ویروس کرونا 
گفته بود: »اگر فردی بیماری 
کووید-۱۹ داشــت و تســت 
آن مثبت شد با دســتور وزیر 
بهداشــت کلیه خدمات ارائه 
شده به این فرد رایگان خواهد 

بود.«
روزهای زیــادی از این جریان 
می گذرد و اکنون ایران موفق 
به تولید کیت آزمایشــگاهی 
تشــخیص کرونا شــده است. 
از آن روزها تا کنــون اتفاقات 
عجیبی پیرامــون کرونا افتاده 
اســت. از خوردن الــکل برای 
مقابله با کرونا  و کشــته شدن 
تعداد زیادی از مردم کشورمان 
تا جدل های داخلی و خارجی 
بر ســر اخبار کرونایی و حتی 
تعویض ســخنگوی بهداشت! 
اما آنچــه ثابت مانــده کمبود 
کیت آزمایشــگاهی دولتی در 
کشور است، در صورتی که گفته 
می شــود ما توانایی تولید این 

کیت ها را در ایران داریم!
در طول چند ماه اخیر مطالب 
بسیاری درباره دریافت هزینه 
در موردکرونــا توســط مراکز 
درمانی مطرح شــده اســت 
که اعتراض برخــی از بیماران 
درباره پرداخــت هزینه درمان 
در بیمارســتان ها را به دنبال 
داشت. مســئولین در پی این 
اعتراضات واکنش نشان دادند 
و هر نــوع دریافــت هزینه در 
مراکز پزشــکی دولتی را برای 
تشــخیص کویید ۱۹ ممنوع 
اعلام کردند واز مردم خواستند 
باز هم اگر مواردی اســت که 
مردم دچار مشکل شدند و هنوز 
دریافت هایی در بیمارستان ها 
برای بیمــاران کرونایی انجام 
شــده، حتما با ســامانه ۱۹۰ 
بخش درمان، مطــرح کنند تا 

ثبت شود و پیگیری شود.
اما از این جا داستان عوض شد 
و بیمارستان ها ی دولتی اعلام 
کردند روزانه حد مشــخصی 
تســت می توانند انجام دهند . 
در مراکز درمانی استان اصفهان 
این میزان نزدیک به 3۰ تست 
در هر روز اســت . و هر کدام از 
این مراکز ظرفیت انجام  بیش 
از این میزان را ندارند که البته 
برای نوبت گرفتن این تســت 
هم باید ساعت 4 صبح مراجعه 
کرده و نوبــت بگیرند! مریض 
کرونایی با حال بد و یا همراهان 
وی که مطئنا ناقل این بیماری 
هستند از 4 صبح در صف نوبت 
انجام تســت بمانند تا 8 صبح 
مسئولین آزمایشگاه تست آنها 
را انجام دهند! آن هم اگر جز 3۰ 
نفر اول باشند؟!!!  خدا می داند 
در این صف و رفــت آمد ها برا 
پیدا کردن کیت آزمایشگاهی 
دولتی ،چندین نفر را در معرض 
خطر ابتــلا به کرونــا قرار می 
دهند؟! کجای قانون و عرف و 
انســانیت در دنیا اجازه چنین 

رفتاری را با بیمار می دهد؟ 
ایــن در صورتی اســت که در 
مراکز خصوصی به وفور کیت 
آزمایشــگاهی یافت می شود 
البته با مبلغ بیش از 5۰۰ هزار 
تومان! و حتی این مراکز حاضر 
هستند با دریافت مبلغی مجزا 
به منــزل بیایند و تســت را از 
بیمار بگیرند. آیا در این اوضاع 
اقتصادی پرداخت این هزینه در 
استطاعت  همه مردم هست؟ ما 
در حال حاضر تولید کیت های 
داخلی داریــم . تولید داخلی 
که به داد مردم نرســد به چه 

کار آید؟
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رشد۱۶.۲ درصدی تولید فولاد خام در سال جهش تولید
مدیرعامل گروه فولاد مبارکه گفت: در سه ماهۀ ابتدایی امسال، میزان تولید فولاد خام این شرکت در مقایسه 

با مدت مشابه سال گذشته رشد ۱۶.۲ درصدی داشته است.
حمیدرضا عظیمیان مدیرعامل گروه فولاد مبارکه گفت: در بخش تولید فولاد خام، فولاد مبارکه در سه ماهۀ 
ابتدایی سال، به همت همکاران این حوزه توانست یک میلیون و 8۹۶ هزار و ۱۹۱ تن تختال تولید کند که 

این میزان تولید در مقایسه با مدت مشابه سال قبل )یک میلیون و ۶3۱ هزار و 8۱۲ تن( حاکی از رشد ۱۶.۲ 
درصدی است.  او با تاکید بر اینکه میزان فروش در خرداد ماه به بیش از 4۹ هزار میلیارد ریال افزایش یافته است 

ادامه داد: فروش این شرکت در مدت یادشده با رشد 3۲ درصدی نسبت به مدت مشابه سال قبل به بیش از ۱۲۶ هزار 
میلیارد ریال افزایش یافته است.   مدیرعامل گروه فولاد مبارکه بیان کرد: سال گذشته دستاوردهای مهمی از جمله افزایش 

8 درصدی تولید گندله، افزایش ۲5 درصدی آهن اسفنجی، افزایش 3 درصدی تولید فولاد خام را داشتیم و یکی از مهم ترین اهداف ما در سال 
جهش تولید افزایش 3۶ درصدی صادرات این شرکت است.

 او افزود: در سال گذشته فروش فولاد مبارکه به بیش از ۷ میلیون تن افزایش یافت و میزان صادرات این شرکت به یک میلیون و ۱۰۰ هزار تن 
رسید و امسال در بازار داخلی ۱5 درصد رشد درآمد پیش بینی کرده ایم .

افزایش سه برابری تولید ریل ملی در سال جهش تولید
مدیر مهندسی نورد ذوب آهن اصفهان عنوان کرد: در حال حاضر ماهیانه حدود ۶ هزار تن ریل تولید می شود 
و چشم انداز تولید این محصول در ذوب آهن ماهانه ۱۰ هزار تن است. محمد امین یوسف زاده مدیر مهندسی 
نورد شرکت ذوب آهن اصفهان گفت: امسال  برای افزایش تولید ریل تغییراتی در فرایند تولید و جمع آوری 
ریل ایجاد شد که باعث گردید تولید این محصول در سه ماهه ابتدای امسال  سه برابر مدت مشابه در سال 

قبل باشد. در حال حاضر ماهیانه حدود ۶ هزار تن ریل تولید می شود و چشم انداز تولید این محصول در ذوب 
آهن ماهانه ۱۰ هزار تن است. او با اشاره به اینکه ذوب آهن اصفهان دو قرارداد کلی برای تامین ریل با شرکت زیر 

ساخت و قرارگاه خاتم الانبیاء و یک قرارداد نیز با شرکت گل گهر دارد، افزود: برنامه امسال ذوب آهن، تولید ۱۰۰ هزار 
تن ریل تا پایان سال است که بدون شک بیش از نیاز مصرفی کشور است. مهندس یوسف زاده گفت: از ابتدای تولید ریل در 

ذوب آهن اصفهان که قابل عرضه به بازار بود یعنی از ابتدای سال ۹8 تا الان حدود 3۰ هزار تن ریل وارد بازار کردیم. تولید سه برابری ریل 
در سه ماهه اول امسال  نشان می دهد که امسال تولید ریل از این ارقام فراتر می رود. او با اشاره به اینکه سال جدید از سوی مقام معظم رهبری تحت 
عنوان »جهش تولید« نامگذاری شد، گفت: با طراحی و نصب تجهیزات جدید در نورد ذوب آهن اصفهان، افزایش تولید را رقم زدیم و در سه ماهه 

اول سال جاری حدود ۱5 هزار تن ریل وارد بازار کردیم. 

فرزانه مستاجران
سرمقالـــــه
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نرخ مشارکت استان 
اصفهان در زمستان 
قبل ۴۴ درصد بود، 

در حالیکه این نرخ در 
زمستان ۹۸ به ۴۱.۵ 

درصد رسید و این 
بدین معناست که افراد 

متقاضی کار در استان به 
دلایلی مانند پیدا کردن 
راه درآمد دیگر همچون 
ورود به بازار بورس و .... 

کمتر شده است

اســماعیل نادری درباره 
افزایش قیمت کالاهای 
اساسی در سطح عرضه، 
توضیــح داد: طی هفته 
گذشــته ســه گروه از 
کالاهای اساسی از جمله 
لبنیات، مرغ و تخم مرغ 
براســاس اعلام ســتاد تنظیم بازار با 
افزایش قیمت، نرخ گذاری جدید شد 
که واحدها موظف به رعایت آن هستند 
و در صورت عدم رعایت با آنها برخورد 

می شود.
وی با بیان اینکه تولیدکنندگان مرغ از 
اواخر سال گذشته تا ابتدای امسال دچار 
ضرر شدند چراکه مرغ را زیر قیمت بازار 
فروختند، تاکید کرد: در این شــرایط 
مردم به نوعی از جیب تولیدکننده مرغ 
را مصرف کردند، اما طی دو هفته اخیر 
به دلیل تغییر عرضه و تقاضا و برداشتن 
محدودیت های کرونا شــرایط تغییر 

کرده است.
معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت 
سازمان صمت استان اصفهان با اشاره 
به اینکه متاســفانه طی هفته گذشته 
برخی استان ها کشــتار مناسبی در 
مرغ نداشتند که این موجب کم شدن 
این محصول در بازار و افزایش قیمت 
آن و به نوعی چســبندگی قیمت شد، 
گفت: خوشبختانه اصفهان کمبودی 
در تولید مرغ ندارد و با توجه به اینکه 
مرغ به عنوان کالاهای گروه اول، قیمت 
مصوب دارد قرار است این محصول با 
نرخ ۱۶ هزار و ۱۰۰ تومان در بازار عرضه 
شود و اگر بیش از این باشد، بازرسان با 

آن برخورد خواهند کرد.
وی ادامه داد: بــرای تنظیم بازار مرغ، 
قرار است مرغ منجمد با قیمت هر کیلو 

۱3 هزار تومان عرضه شود.
نادری ادامه داد: ســتاد تنظیم بازار با 
قیمت گذاری مرغ به تولیدکنندگان و 
فروشندگان فرصت داده تا طی چند روز 
آینده قیمت های خود را اصلاح کنند در 
غیر این صورت با آنها برخورد می شود.

وی با بیــان اینکه بخشــی از افزایش 
قیمت به دلیل بحث های تورمی است 
که هر ســاله ســتاد تنظیم بازار برای 
افزایش قیمت تصمیم گیری می کند 
چراکه مواد اولیه، نیروی انســانی و .... 
افزایش قیمت داشته است. اما برخی 

افزایش قیمت را به صورت خودسرانه 
اعمال و در عرضه و تقاضا مشکل ایجاد 

می کنند.
معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت 
ســازمان صمت اســتان اصفهان در 
خصوص تاثیر افزایش قیمت نهاده ها 
در گرانی مرغ نیز، توضیح داد: یکی از 
مواردی که مرغداران همواره با آن روبرو 
هستند افزایش قیمت نهاده هاست که 
با کندی تامین می شــود، اما با توجه 
به مصوبه ســتاد تنظیم بازار کشور و 
موظف شــدن بانک مرکزی در تامین 
ارز شــرکت های واردکننده نهاده ها، 
امیدواریم نهاده ها با سرعت بیشتری 

وارد بازار شود.
وی ادامه داد: برهم خوردن تعادل عرضه 
و تقاضا موجب برهم خوردن شــرایط 
بازار می شــود که این موجب افزایش 
قیمت کالاهای اساســی می شود، از 
ســوی دیگر جو روانی بازار نیز موجب 
سوءاســتفاده برخی در گرانی ها شده 

است.
نادری تصریح کــرد: اقتصاد به صورت 
دستوری اداره نمی شــود و براساس 

اتفاقات بازار قیمت ها تغییر می کند.
وی با بیان اینکه انتظار می رود در این 
هفته قیمــت ها به شــرایط متعادلی 
برسد، گفت: البته دولت به بخش های 
تولید لبنیات، مــرغ و تخم مرغ یارانه 

پرداخت می کنند.
معاون سازمان صمت استان اصفهان 
همچنین با بیان اینکه دولت در گروه 
کالاهای یک موظف به قیمت گذاری 
است، اظهار کرد: بحث های روانی بازار 
در ماه های اخیر به دلیل نوسانات نرخ 
ارز بوده و از سوی دیگر افزایش قیمت 
برخــی کالاها به دلیل مصوبه ســتاد 

تنظیم بازار کشور صورت گرفته است.
وی در خصوص افزایــش قیمت برنج 
در بازار نیز، توضیح داد: برداشته شدن 
یارانه دولتی و تغییر ارز دولتی به نیمایی 
که موجب افزایش قیمت برنج شد، البته 
بسیاری از کالاها ارتباطی با دلار ندارد، 

اما برخی از این شــرایط سوءاستفاده 
می کنند.

نادری با بیان اینکه کالاهای اساســی 
همانند گذشــته تامین ارز نمی شود، 
اظهار کــرد: البته گروه هــای کالایی 
همچون مرغ، تخم مرغ، لبنیات و ... ارز 
4۲۰۰ تومان دریافت می کنند و دولت 

برای آنها قیمت گذاری می کند.
وی با اشــاره به افزایش 3۰ درصدی 
قیمت شــیر، گفت: در حال حاضر با 
تصمیم ستاد تنظیم بازار، شیر قیمت 
به 3۱۰۰ تومان افزایش یافته است که 

این بر قیمت لبنیات تاثیرگذار است.

   بازارمرغ در اصفهان جای نگرانی 
ندارد

 معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان 
جهاد کشــاورزی اصفهان  نیز در باره 
بازار مرغ گفت: اســتان اصفهان یکی 
از مهمترین تولید کننــده های مرغ 
گوشــتی در کشور اســت و با تناسب 
عرضه و تقاضا، قیمت مــرغ را واقعی 

کردیم.
حسین ایراندوست با اشاره به تحویل 
4۲۰ تن مرغ گوشــتی در روز گذشته 
اظهار داشت: اگرچه شیوع کرونا تنظیم 
بازار مرغ را بر هم زد و تناســب عرضه 
و تقاضا بر قیمت مرغ اثر گذاشــت؛ اما 
با بازگشــایی رســتوران ها، هتل ها و 
مراسم ها تقاضای مرغ افزایش یافت و 
همین موضوع قیمت مرغ را واقعی کرد.

وی افزود: استان اصفهان جایگاه دوم 
را در تولید مرغ گوشتی دارد و با جوجه 
ریزیهای انجام شده، با کمبود مرغ در 

بازار مواجه نیستیم.
معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان 
جهاد کشــاورزی اصفهان با اشاره به 
اینکــه تولید مرغ گوشــتی در دو ماه 
گذشــته تغییر چندانی نداشته است، 
تصریح کرد: از ســال گذشته در ستاد 
تنظیم بازار قیمت دوازده هزار و 5۰۰ 
تومان به ازای هر کیلوگرم در نظر گرفته 
شد که با تولید مازاد و تقاضای کم در 

بازار قیمت به هرکیلوگرم 8 تا ده هزار 
تومان کاهش یافت.

   مصوبه قیمت ده هزار تومان برای 
یک کیلوگرم مرغ زنده در ســتاد 

تنظیم بازار
وی اعلام کرد: دو روز گذشته در ستاد 
تنظیم بازار اســتان اصفهــان به طور 
موقت قیمت ده هــزار و 5۰۰ تومان 
برای هر کیلوگرم مــرغ زنده مصوب 
شد که در روز گذشته هم ستاد تنظیم 
بازار کشور قیمت ده هزار تومان برای 
مرغ زنده و قیمت ۱5 هزار تومان برای 
مرغ آماده طبخ را در نظر گرفت که تا 
5 درصد افزایش قیمت به بازار عرضه 

خواهد شد.
ایراندوست با اطمینان خاطر دادن به 
شهروندان اصفهانی نسبت به فراوانی 
گوشت مرغ گفت: استان اصفهان با یک 
هزار و 85۰ واحد مرغداری گوشتی با 
ظرفیت 3۶.5 میلیون قطعه در دوره با 
تولید سالانه ۲۰5 هزار تن طیور، رتبه 
نخســت در ظرفیت تولید و رتبه دوم 
تولید گوشت مرغ را به خود اختصاص 

داده است.

   صــادرات مــرغ مــازاد و 
محدودیت های تأمین نهاده های 

طیور
وی اشــاره ای به صادرات گوشت مرغ 
مازاد از اســتان اصفهان هم داشت و 
گفت: محدودیت های تأمین نهاده های 
طیور بر شرایط تولید گوشت مرغ اثر 
گذاشته است که امیدواریم در ماه های 
آینده این مســاله به طور کامل مرتفع 

می شود.
معاون بهبود تولیدات دامی ســازمان 
جهاد کشــاورزی اصفهان ابراز داشت: 
از دو روز گذشته بخشــی از مرغ های 
منجمد در کنار مرغ گرم برای تعادل 
بخشــیدن به بازار، از ســردخانه های 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان 

به بازار عرضه شده است.

پیگیری صعود قیمت ها در گفت و گو با مسئولان استان و تصمیم گیران کالاهای ارزاق عمومی  ؛  

گرانی درد بی درمان بازار است
معاون امور بازرگانی و توســعه تجارت سازمان صمت استان 
اصفهان با اشاره به اینکه هفته گذشته سه گروه کالاهای اساسی 
با نرخ گذاری جدید، افزایش قیمت داشــته اند، گفت: برهم 
خوردن تعادل عرضه و تقاضا موجب برهم خوردن شرایط بازار 
می شود که این موجب افزایش قیمت کالاهای اساسی می شود، 
از سوی دیگر جو روانی بازار نیز موجب سوء استفاده برخی در 

گرانی ها شده است.

     اقتصاد به صورت دستوری اداره نمی شود و براساس اتفاقات بازار قیمت ها تغییر می کند

ایسنا
گـــزارش

ISFAHAN
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کارگاه کاشی کاری 
عهد قاجار در اصفهان

اصفهان
قدیم

خـــبــــر

با حضور رییس سازمان برنامه و بودجه؛

توافق ساخت ۱۱۵0 واحد مسکونی مددجویان کمیته امداد اصفهان امضا شد
توافق نامه ساخت یک هزار و ۱۵0 واحد مسکونی برای 
مددجویان زیر پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( در 
استان اصفهان، در آیینی با حضور معاون رییس جمهوری 

و رییس سازمان برنامه و بودجه به امضا رسید.

توافق ساخت این واحدهای مسکونی که ۱5۰ مورد آن ویژه اردستان است، شامگاه جمعه با 
حضور رییس سازمان برنامه و بودجه، بین مرتضی بختیاری رییس کمیته امداد امام خمینی 
)ره( و عباس رضایی استاندار اصفهان به امضا رسید و عملیات ساخت آن در آیینی نمادین 

با حضور جمعی از مسئولان کلنگ زنی شد.
معاون رییس جمهوری و رییس سازمان برنامه و بودجه در حاشیه این آیین به خبرنگاران 
گفت: ساخت یک هزار و ۱5۰ واحد مسکونی برای مددجویان عزیز کمیته امداد حضرت امام 
)ره( در این منطقه کلنگ زنی شد که این واحدها در کمتر از یک سال مانند سایر طرح هایی 

که داریم، انجام می شود.
محمدباقر نوبخت افزود: کمیته امداد حضرت امام )ره( در این زمینه فعال است و سازمان 
و برنامه و بودجه کشور نیز به نمایندگی از دولت پشتیبانی مالی این کار را برعهده دارد، 

ان شاء الله که مبارک باشد.

وی یادآور شد: امروز البته سه هزار واحد مسکونی نیز کلنگ زنی شد که برای روستاها بود و 
اولویت دریافت این واحدها با افراد زیر پوشش کمیته حضرت امام )ره( است.

معاون رییس جمهوری و رییس سازمان برنامه و بودجه ادامه داد: ۲8 کیلومتر از مسیری که 
از اصفهان به اردستان ختم می شود، به سرعت بخشی در ساخت نیاز داشت و ۲5۰ میلیارد 
ریال لازم بود که این را هم سازمان برنامه و بودجه تقبل کرد، مشروط بر اینکه مردم عزیز 

اردستان بتوانند تا هفته دولت از آن استفاده کنند.
وی اضافه کرد: اقدامات دیگری نیز برای توسعه این شهرستان در نظر گرفتیم که فرماندار 

اردستان در هماهنگی با سازمان برنامه و بودجه اعلام خواهد کرد.
نوبخت همچنین در مورد مطالبات گندم کاران و پیمانکاران یادآور شد: ۱5 هزار میلیارد ریال 
برای مطالبات کشاورزانی که در قالب خرید تضمینی گندم خود را به شرکت بازرگانی دولت 
فروخته بودند، اختصاص دادیم و 5۰ هزار میلیارد ریال نیز برای مطالباتی که پیمانکاران در 
طرح های عمرانی مختلف داشتند؛ یعنی ۶5 هزار میلیارد ریال در این هفته بود که تخصیص 

هم روز چهارشنبه به خزانه ابلاغ شد. 
کمیته امداد امام خمینی )ره( استان اصفهان ۱۰۷ هزار و ۹4۰ خانوار با جمعیت بیش از 
۲۰4 هزار نفر را زیر پوشش دارد که 5۷ درصد سرپرست زن و 43 درصد سرپرست مرد 

هستند.

ایرنا
خـــبــــر

مشکلات و پیشنهادات

حرف دل مردم را از اخبار اصفهان بشنوید

 شما  می توانید مشکلات خود را
 با ما  ومسئولین درمیان بگذارید

   روابط عمومی بازرسی و نظارت اصناف استان اصفهان لیست 
قیمت خرده فروشی انواع ماهی و میگو در روز پنجشنبه ۵ تیرماه 
تا اطلاع ثانوی در واحدهای صنفی شهرستان اصفهان را به قرار زیر 

اعلام کرد:

بازرســـی اصنــــاف

30004830۲0

3۲۲74500
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بازار کار

جهت درج آگهی های 
استخدامی خود در 
 روزنامه اخبار اصفهان

  با شماره
32274500 

 تماس حاصل فرمایید 

بازار کـار

استخدام منشی خانم در کلینیک 
دکترابدالی در اصفهان
تلفن 03136204014

استخدام انباردار آقا در یک شرکت 
سنگبری در اصفهان

موبایل 09122106900

استخدام منشی در شرکت معماری 
پل طلایی نقش جهان در اصفهان

موبایل 09130891821

استخدام حسابدار خانم در شرکت 
معیار دانش پارس در اصفهان
meyardanesh@yahoo.com

استخدام سئو کار در شرکت قالی 
الماس کویر در اصفهان
موبایل 09392579256

*مقــدار زیــادی 
مایعات بنوشید

در آب و هــوای گرم، 
بدن بیشــتر از حالت 
عادی عرق می كند و به 
این ترتیب آب بدن از 
دست می رود. در یك 
روز معمولی یك فرد 58 كیلوگرمی 
باید هشــت لیوان آب بنوشــد. به 
عنوان یك قاعــده كلی به ازای هر 
كیلوگرم وزن بدن هر روز باید 30 

میلی لیتر آب نوشید.
ولــی مصــرف مایعــات در آب و 
هوای گــرم بایــد افزایــش یابد. 
اگر نمی توانید مقــدار زیادی آب 
بنوشید، یك نوشــیدنی بدون گاز 
مثل آب میوه جانشــین مناسبی 

است.
از مصرف زیــاد نوشــیدنی های 
كافئیــن دار مانند كــولا ، قهوه و 
چای اجتناب نمائید، زیرا كافئین 
ادرارآور اســت و باعث دفع آب از 

بدن می شود.
*رژیم غذایی خــود را تغییر 

دهید

از مصــرف غذاهای چــرب و داغ 
اجتناب كنید. سعی كنید غذایتان 
كمی نمك داشته باشد تا املاحی 
كه از طریق عرق از دست می رود، 

جبران شوند.
*خود را از آفتــاب دور نگه 

دارید
بهتریــن كار در یك روز ســوزان، 
ماندن در سایه و جایی خنك است.

اگر می خواهید حمام آفتاب بگیرید 
و برنزه شوید، سعی كنید كه مدت 
آن هرچه كوتاه تر باشد و از كرم ضد 
آفتابی كه فاكتور محافظت در برابر 
آفتاب آن )SPF( حداقل 15 باشد 

استفاده كنید.
اگر احساس ناخوشــی و ضعف به 
شما دســت داد، فورا از مقابل نور 
مستقیم خورشــید دور شوید. نور 
خورشید بین ساعت 11 صبح تا 15 

بعد از ظهر بیشترین گرما را دارد.
افرادی كه بیش از همه به گرمای 
هوا و اشــعه ی تند آفتاب حساس 
هستند، شامل بچه های زیر 4 سال 
و افراد بالای 65 سال كه بدنشان با 
سرعت بسیار كمتری با تغییر درجه 
حرارت تطبیق می كند، افراد چاق 
كه بدنشــان حرارت را در خود نگه 

می دارد و بیماران هستند.
* در مورد ورزش، منطقی عمل 

کنید
در ساعات بسیار گرم روز از ورزش 

شــدید خودداری كنید. در عوض، 
پیش از طلوع آفتاب یا پس از غروب 

آن به دویدن نرم بپردازید.
كارهایتــان را با آهســتگی انجام 
دهید و خودتان را با سرعت زندگی 

در زیر آفتاب تند تطبیق دهید.
اگر احســاس نفس تنگی یا تپش 
قلب می كنید، كارتــان را متوقف 
كنید و سعی كنید بدنتان را مثلا با 
گرفتن دوش آب سرد خنك كنید. 
اگر چشم هایتان سیاهی می رود یا 
دارید بی حال می شوید، استراحت 

كنید.
*بدنتان را خنک نگه دارید

لباس های سبك و گشــاد مثلا از 
جنس كتان بپوشــید تا عرقتان به 
راحتی تبخیر شود. لباس های تیره 
و سنگین گرما را جذب می كنند، 
اما به یاد داشته باشــید كه برخی 
پارچه های نــازك، حفاظ كافی در 
برابر اشــعه ماوراءبنفش خورشید 

ایجاد نمی كنند.
همچنیــن اســتفاده از كلاه  های 
لبــه دار و ترجیحا منفــذدار، ایده  

خوبی است.
از عینك آفتابی برای محافظت از 

چشمانتان استفاده كنید.
*به تهویه خانه تان توجه کنید

در طول شــب و روز پنجره  خانه را 
باز نگه دارید و از هواكش استفاده 
كنید. این امر به خصوص در شــب 

كه بــدن گرمای خود را از دســت 
می دهد  اهمیت دارد.

* از ســفرهای غیر ضروری 
پرهیز کنید

از رفتن به جاهایی كه سایبان ندارد 
و تهویــه آن خوب نیســت، حتی 

المقدور خودداری كنید.
به خصوص ماشین های پارك شده 
در زیر آفتــاب جاهای مناســبی 
نیستند. اگر می توانید در محیطی 
كه دارای تهویه است باقی بمانید. 

اگر چاره ای جز سفر در هوای گرم 
ندارید، همراه خود یك بطری آب 

داشته باشید.
*از افراد آسیب پذیر، مراقبت 

مخصوص کنید
افرادی كه بیش از همه به گرمای 
هوا و اشــعه ی تند آفتاب حساس 
هستند، شامل بچه های زیر 4 سال 
و افراد بالای 65 سال كه بدنشان با 
سرعت بسیار كمتری با تغییر درجه 
حرارت تطبیق می كند، افراد چاق 

كه بدنشــان حرارت را در خود نگه 
می دارد و بیماران هستند.

نوزادان بــه خصوص بــه گرمای 
محیط حساس هســتند، زیرا غدد 
عرق هنــوز در آنها بــه طور كامل 
رشد نكرده است، بنابراین هیچگاه 
در هوای گــرم نــوزادان را در پتو 
نپیچیــد یا لباس هــای ضخیم به 
آنها نپوشانید. در عین حال مراقب 
باشــید كه در معرض نور مستقیم 

خورشید هم قرار نگیرند.

چطور گرمازده نشویم؟
آب و هوای گرم تابستان ممكن است عوارض خطرناکی در بدن 

از جمله گرمازدگی را بوجود آورد. با رعایت نكات زیر می توانید  از 

گرمازدگی پیشگیری کنید:

اگر احساس 
ناخوشی و ضعف 

به شما دست داد، 
فورا از مقابل نور 

مستقیم خورشید 
دور شوید. نور 
خورشید بین 

ساعت 11 صبح 
تا 15 بعد از ظهر 

بیشترین گرما را 
دارد.

خبرگزاری صدا و سیما
گزارش

ISFAHAN
N E W S

استخدام جوشكار co2 آقا در گروه 
تولیدی اصفهان پلاست در اصفهان

موبایل 09133690231

استخدام ویزیتور با حقوق و مزایا در 
صنایع غذایی به آرا )چاکلز(

تلفن 03133879701

استخدام مربی کامپیوتر خانم در 
آموزشگاه کامپیوتر اصفهان صفریک

موبایل 09133889310

استخدام کارشناس کنترل کیفی 
)رشته سرامیک یا متالورژی (در 

اصفهان
تلفن 03146412920

استخدام تكنسین تعمیرات ، 
حسابدار، تكنسین کامپیوتر در 

اصفهان
تلفن 03132216800

استخدام نیروی چیدمان در یک 
هایپر مارکت در اصفهان
موبایل 09332018231

استخدام کارپرداز در گروه آی سی 
سی در اصفهان

تلفن 03136638025

استخدام مهندس عمران در شرکت 
تصفیه پیشرفته پارس در اصفهان

تلفن 02126470016

استخدام کارشناس فروش آشنا 
به کامپیوتر شرکت در آهن ملل 

دراصفهان
موبایل 09130005477

استخدام طراح الكترونیک در یک 
شرکت دانش بنیان معتبر در اصفهان

تلفن 03133931355

استخدام بازاریاب در گروه پزشكی 
قائم طب مهدی )عج( در اصفهان

تلفن 03132242135

هر ۱۳ دقیقه یک بیمار کرونا در کشور جان می بازد
معاون كل وزارت بهداشت با اشاره به اهمیت استفاده از ماسك و اعلام آغاز پویش "#من-ماسك-می زنم" از 
دیروز، گفت: رعایت فاصله فیزیكی یك متری 82 درصد، استفاده از ماسك 85 درصد و استفاده از پوشش 
محافظ چشمی 78 درصد انتقال ویروس را كاهش می دهد.وی گفت: هر 33 ثانیه در كشور ما یك نفر به كرونا 

مبتلا می شود و هر 13 دقیقه یك نفر در كشور به دلیل كرونا فوت می كند، این موضوع  زنگ خطری است كه 
باید تلاش كنیم فاصله گذاری را بیشتر رعایت كنیم.

ایرج حریرچی ادامه داد: با اینكه ایران از نظر تعداد خالص مبتلا و تعداد خالص ناشی از مرگ ناشی از كووید-19 به 
ترتیب رتبه 10 و 9 جهانی را دارد و معمولا این قسمت مورد توجه قرار می گیرد،  اما از نظر تعداد موارد ابتلا و تعداد خالص 

مرگ به ازای یك میلیون نفر جمعیت به ترتیب رتبه 47 و سی ام دنیا را با 2561 مورد ابتلا به ازای یك میلیون نفر جمعیت و 121 مرگ در یك 
میلیون جمعیت را دارد.وی افزود: خوشبختانه با اقدامات مردم و وزارت بهداشت گرچه توانستیم بیماری را كنترل كنیم، اما كافی نیست. در برخی 
استان ها با شدت بیماری مواجهیم و اقدامات استانی و شهرستانی مان خصوصا در شهرستان های قرمز باید به حداكثر ممكن انجام شود كه نیازمند 
همكاری مردم و همراهی تكت تك افراد جامعه است. عاجزانه و دوستانه خواهش می كنیم كه برای سلامت خودتان و برای رفع مشكلات كاركنان 

بهداشت و درمان حداكثر رعایت پروتكل ها را داشته باشید.

در روزهای کرونایی ظرفیت مهدکودک ها باید کاهش پیدا کند
معاون فنی مركز سلامت محیط وزارت بهداشت گفت: با گسترش ویروس كرونا ظرفیت مهدكودك ها باید 
كاهش پیدا كند.محسن فرهادی، با اشــاره به اینكه رعایت نكات  بهداشتی در تمام مهدهای كودك یكی 
از مسائل  مهم است، اظهار كرد:  در حال حاضر پس از شیوع كرونا در كشور یكی از نكات مهم در  مهدهای 

كودك رعایت بهداشت فردی و گندزدایی سطوح مشترك است. باید توجه ویژه ای به مسئله فاصله گذاری 
اجتماعی در مهدكودك ها شود.

او با اشــاره به اینكه در مهدكودك هایی كه موادغذایی به كودكان عرضه می شــود باید به طور دقیق و براساس 
دستورالعمل ها بهداشت و بهداشت مواد غذایی رعایت شود، ادامه داد: باید تلاش شود تا محل اقامت بچه ها در مهدهای 

كودك به خوبی گندزدایی شده و برای رعایت فاصله گذاری اجتماعی میزان  ظرفیت این مراكز كاهش پیدا كند.
معاون فنی مركز سلامت محیط وزارت بهداشت تاكید كرد: بچه ها نسبت به افراد بزرگسال كمتر نكات بهداشتی را رعایت می كنند. باید  نحوه 

صحیح شستن دست ها را به كودكان  آموزش داد.
او ادامه داد: باید سطوح مشترك  به طور مرتب گندزدایی شود و كاركنان مهدكودك از ماسك استفاده كنند تا زنجیره انتقال ویروس كرونا 

در این مراكز قطع شود.

گزارش

 تلاش برای كاهش انتشار كروناویروس جدید 
همچنان ادامه و نظرات متناقض زیادی در مورد استفاده از ماسك و پیشگیری از انتقال كروناویروس 
جدید از شخصی به شخص دیگر وجود دارد، اما بر اساس نتایج تحقیقات كنونی پوشیدن ماسك 
روشی موثر در كاهش انتقال این ویروس است، به همین دلیل تعداد زیادی از كشورها پوشیدن 
ماسك را در فضاهای عمومی اجباری كردند و تخلف از آن مشمول جریمه می شود.اداره بهداشت 
واشنگتن اعلام كرده كه افراد در فضاهای عمومی سرپوشیده از جمله فروشگاه ها، دفاتر و رستوران ها 
ماسك بپوشند و علت آن رعایت نكات بهداشتی در مواردی است كه نمی توان فاصله اجتماعی ایمن را 
رعایت كرد.البته نیاز به استفاده از ماسك های پزشكی نیست و افراد می توانند با ماسك های پارچه ای 
و روسری نیز دهان و بینی خود را برای پیشگیری از انتقال بیماری بپوشانند و استفاده از ماسك های 

پزشكی و ماسك های N95 برای كادر درمانی یا بیماران خاص ضروری است.
روش صحیح استفاده از ماسک

• ماسك باید بینی و دهان را بپوشاند.
• همیشه دست های خود را با آب و صابون بشویید و قبل از قرار دادن ماسك و بعد از برداشتن آن از 

روی صورت از ضدعفونی كننده حاوی الكل استفاده كنید.

• اگر ماسك شما مرطوب شد از ماسك دیگری استفاده كنید.
• بعد از هر بار استفاده، صورت خود را بشویید.

چه افرادی نباید از ماسك استفاده كنند
• نوزادان و كودكان نوپای زیر 2 سال هرگز نباید ماسك استفاده كنند اما كودكان 

2تا 4 ساله را به پوشیدن ماسك ترغیب كنید.
• كلیه كودكان در سن پنج سال و بالاتر باید ماسك بپوشند، مگر اینكه پزشك، آنان 

را از پوشیدن ماسك به دلیل خاصی منع كند.
• هر فردی كه دارای معلولیت باشد و پوشیدن یا برداشتن ماسك برای وی دشوار 

باشد.
• فرد ناشنوا كه نیازمند به مشاهده صورت و دهان برای برقراری ارتباط است.

• هر فردی كه به دلیل مشكلات بهداشت شخصی، پزشك، وی را از پوشیدن ماسك 
منع كرده است.

• هركسی كه در تنفس مشكل دارد، بیهوش می شود، یا قادر به برداشتن ماسك بدون 
كمك دیگران نیست.

چرا پوشیدن ماسک مهم است؟
پوشش صورت به طوركلی باعث محافظت افراد در هنگام صحبت، سرفه یا عطسه ناشی از كووید-19 
نمی شود، بلكه بین 20 تا 40 درصد از مبتلایان به كووید-19علائمی را نشان نمی دهند اما ویروس 
را به دیگران منتقل می كنند. نتایج تحقیقات اخیر نشان می دهد، پوشیدن ماسك می تواند ابتلا به 
كووید-19را به میزان قابل توجهی كاهش دهد. تا زمان ایجاد واكسن یا درمان موثر پوشیدن ماسك 

بهترین سپر دفاعی ما در برابر این بیماری خواهد بود.
ماسک  یكبار مصرف یا ماسک قابل شست وشوی استفاده کنیم؟

بر اساس نتایج آزمایشگاهی، ماسك های جراحی یكبار مصرف هم برای تنفس و هم برای جلوگیری 
ورود قطرات تنفسی عملكرد خوبی دارند. البته این عملكرد به مواد مورداستفاده در هر دو نوع ماسك 
نیز بستگی دارد كه موثر و بی خطر باشند. اما ماسك های یكبار مصرف فقط برای یكبار پوشیدن 
طراحی شدند و بعدازآن باید دور انداخته شوند )بعد از پوشیدن تجزیه می شوند و اثر كمتری دارند( 
و برای محیط زیست مشكل ایجاد می كنند درنتیجه استفاده از ماسك های قابل شست وشوی بهتر 

است.
ماسک باید چندلایه باشد؟

طبق تحقیقاتی كه تاكنون منتشرشده، ماسك سه لایه نسبت به ماسك دولایه عملكرد بهتری دارد 
و از ماسك یك لایه بهتر هستند.در دستورالعمل های سازمان بهداشت جهانی حداقل ماسك سه 
لایه توصیه می شود. بر این اساس هرچه تعداد لایه های ماسك بیشتر باشد عملكرد آن بهتر خواهد 

بود اما با افزایش تعداد لایه ها عملكرد تنفس نیز كاهش می یابد.
چه نوع ماسكی خریداری کنیم؟

موثرترین ماسك، باید قابلیت پوشش بینی و دهان را داشته باشد و لبه های ماسك محكم شده باشد. 
متخصصان برای استفاده روزمره یك ماسك راحت و با پوشش مناسب را تایید می كنند.

ماسک خانگی یا بازاری؟
اثربخشی ماسك به مواد پارچه آن بستگی دارد. حتی ماسك هایی كه با تی شرت و یا دیگر البسه در 
منزل تهیه می شوند در آزمایشگاه ها عملكرد خوبی داشتند، خصوصا هنگامی كه با لایه های مختلفی 

تولید می شوند.
نحوه قرار دادن ماسک بر روی صورت

پیش از دست زدن به ماسك، دستان خود را با صابون و آب یا ضدعفونی كننده دست تمیز كنید.
یك ماسك را از جعبه بیرون آورده و اطمینان حاصل كنید كه هیچ پارگی واضح و آشكاری در هر دو 
طرف ماسك وجود ندارد.مشخص كنید كه كدام قسمت بالای ماسك است. قسمت بالای ماسك 
كه دارای لبه قابل خم شدن است برای قرار گرفتن روی بینی و تنظیم آن بر اساس بینی شماست.

مشخص كنید كه كدام قسمت جلوی ماسك است. قسمت رنگی ماسك معمولا جلوی آن است و 
طرف سفید صورت شما را لمس می كند.بر اساس نوع بندهای ماسك آن را پشت گوش و یا پشت 

سرخود تنظیم كنید.ماسك را روی دهان و چانه بكشید.
برداشتن ماسک از روی صورت

پیش از دست زدن به ماسك، دستان خود را با صابون و آب یا ضدعفونی كننده دست تمیز كنید.از 
لمس جلوی ماسك خودداری كنید چون قسمت جلوی ماسك آلوده است.فقط قسمت های پشت 
گوش و یا سر را لمس كنید و به آرامی ماسك را بلند كرده و جدا كنید.ماسك را در سطل زباله پرتاب 

كنید. دستان خود را با صابون و آب یا ضدعفونی كننده دست تمیز كنید.

چرا ماسک در کاهش انتشار کرونا موثر است؟

چرا کرونا برای کودکان 
مرگبار نیست؟

نتیجه یك مطالعه در ســطح اروپا نشــان 
می دهد كه تنها یك درصد از افراد نابالغ آلوده 
به ویروس كرونا جان می بازند و اكثر بیماران 
در این گروه سنی نیز دوره ابتلا را به صورت 

خفیف سپری می كنند.
 مطالعه ای كه اخیرا در سطح اروپا انجام شده، 
نشان داده اســت كه مرگ و میر كودكان و 
نوجوانان بر اثر كووید 19 بسیار اندك و چیزی 
كمتر از یك درصد كل درگذشــتگان است. 
متخصصان می گویند علت امر بسیار ساده 
و مرتبط با سلامت عمومی جسم و نداشتن 

سابقه بیماری است. 
جزییات این مطالعه در نشــریه "ســلامت 

كودكان و نوجوانان لنست" منتشر شده است. 
مدیر این مطالعه، مارك تبرویگ از كالج لندن 
می گوید اكثر كــودكان و نوجوانان آلوده به 
ویروس، فقط یك دوره خفیــف بیماری را 
پشت سر می گذارند. تیم متخصصان اروپایی 
برای ایــن مطالعه، وضعیــت 582 كودك 
خردســال و نوجوان بین 3 تا 18 سال را در 
82 مركز درمانی مورد بررســی قرار دادند. 
آنها كسانی بودند كه جواب تست كرونایشان 
مثبت اعلام شــده بود. تنها چهار كودك از 
این عده جان باختند كه دو نفرشان بیماری 
زمینه ای قبلی داشتند.هشت درصد مبتلایان 
این گروه، مشكلات حاد تنفسی داشتند و باید 
در بخش مراقبت های ویژه بستری می شدند. 
مارك تبرویگ می گوید هــر چند این نرخ 
خیلی كم است اما نباید از توجه به آن غافل 

شد. 16 درصد كودكان و نوجوانان مبتلا 
به كرونا نیز فاقد هرگونــه علایم و عوارض 
ناشــی از بیماری بوده اند.یكی از علت های 
مرگ و میر اندك این گروه ســنی از كرونا، 
آن اســت كه عموما و به نسبت بزرگسالان، 
بیماری های قبلی ندارند. تنها یك چهارم افراد 
مورد مطالعه، سابقه بیماری در پرونده  خود 
داشتند. به گزارش دویچه وله، پژوهشگران 
معتقدند كه نرخ واقعی مرگ ناشی از كرونا نزد 
افراد نابالغ می تواند حتی از آنچه در مطالعه 
اخیر آمده كمتر باشد. آنها استدلال می كنند 
كه تعداد كثیری از كــودكان و نوجوانان به 
دلیل خفیف بودن عوارض ابتلا اصلا به مراكز 
درمانی مراجعه نمی كنند و تعدادشان ثبت 
نمی شود. بر این اساس، میزان فوت به نسبت 

شمار بیماران بسیار كمتر خواهد بود. 

خاصیت آنتی اکسیدانی 
و آنتی باکتریال گردو

 گردو یكـی از مهمتـرین خشـكباری 
اسـت كـه بـه شـكل گسترده در سراسر 
جهان كشت می شود. فعالیـــت آنتـی 
اكسـیدانی گـــردو توسـط مطالعـات 

متعـددی بـه اثبـات رسـیده اسـت
 پوســت، مغز، شــاخه و برگ گردو در 
صـنایع آرایشـی بهداشتی و داروسازی 
كاربرد دارد. بـرگ گـــردو بـه عنـوان 
یك ماده قابــض و ضد انــگل در طب 
سنتی شناخته شـده اسـت. همچنین 
به منظور درمان نارسایی های وریدی، 
بواسیر و غیـــره از قدیم مورد استفاده 

قرار می گرفته است.
 برگ گــردو به عنوان تركیبـــی بـــا

 ویژگی هــای آنتی اكســیدانی و ضد 
میكروبی مــی توانــد مطرح باشــد. 
حضور تركیباتــی نظیــر نفتاكیتون، 
فلاوونوئیدها و ژاگلون از تركیبات مهم 
آنتی اكسیدانی برگ گردو به شـــمار 

مـی رونـد.
ژاگلــون یكی از مهمترین تركیبـــات 
فنولیـــك موجـود در گـــردو دارای 
فعالیت آنتی اكسیدانی قـــوی است. 
اثرات ضد میكروبی عصاره اتانولی برگ 
گردو بر چند باكتری مورد بررسی قرار 

گرفته است.
نتایج تحقیقات نشــان می دهد عصاره 
برگ گــردو دارای اثــرات ضد باكتری 

بوده و می توانـد در دنـدان پزشكی به 
عنوان یك تركیب آنتی باكتریال مورد 

استفاده قرار گیرد.
همچنین عصاره برگ گـردو دارای اثر 
ضد میكروبی به روی ضایعات آكنـــه 
است. فعالیت ضد میكروبی برگ گردو 
به دلیل وجود تانن ها، تری پنوئیدها و 

فلاوونوئید گلوكوزیدها است.
پوســت گردو خاصیت ضد میكروبی 
برعلیه میكرو ارگانیســم هــای گرم 
منفی و گرم مثبت و قارچ ها داشــته و 
ph بزاق را افزایش می دهد و به همین 
دلیل در جلوگیری از تشــكیل پلاك 
ها و پوســیدگی دندان، كاهش خطر 
عفونت های لثه و بهبود بهداشت دهان 

موثر است.
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Managing Director of Aras Free 
Zone Organization Mohsen 
Nariman referred to 105% 
increase in exports from Aras Free 
Trade Zone during the last year, 
saying $518m worth of goods have 
been exported to 10 countries.
Speaking to reporters on Saturday, 
Nariman said that most of the 
commodities were exported to 
Azerbaijan, Turkey, Russia, Iraq, 
Afghanistan, Georgia, Kyrgyzstan, 
Armenia, Kazakhstan and China.
He added that Aras exports consist 
of definitive exports, re-exports 
and exports of mainland.Definitive 

exports were $126m last year 
which experienced 36% growth, 
he noted.He added that re-exports 
were $145m last year, adding that 
it had 83.3% growth.The mainland 
exports worth $159m registering 
39% rise.Earlier, Deputy 
Foreign Minister for Economic 
Diplomacy Gholamreza Ansari 
said Aras Free Zone, especially 
Nordooz is regarded as Iran’s only 
gateway to Eurasia."Aras Free 
Zone plays a major role and has a 
good geographical situation for 
establishing trade with Eurasia," 
Ansari said.

Iran capable 
of boosting 
electricity 
exports to all 
neighboring 
countries
“We are looking to 
export electricity 
to all neighboring 
c o u n t r i e s , ” 
Iran's Deputy 
Energy Minister 
for Electricity 
Homayoun Haeri 
told ILNA.
Speaking to ILNA 
news agency, the 
Iranian official said 
that our exports 
to Turkmenistan 
continue and 
we import small 
quantities to 
exchange electricity.
He pointed to the 
recent agreement 
between Iran and 
Iraq and added 
“Exports to Iraq 
also continue, and 
a two-year contract 
was signed during 
the minister's recent 
visit to Iraq.”
“During this trip, we 
received 50% of our 
debt from Iraq.”
Iran and Iraq 
have set up a new 
mechanism to 
settle debts owed 
by the Arab country 
over imports of 
electricity and 
natural gas from 
Iran. The chairman 
of the Iran-Iraq 
Joint Chamber of 
Commerce Yahya 
Al- Es’haq told 
ILNA that the Iraqi 
government had 
agreed to pay for 
shipments of non-
sanctioned goods 
ordered by Iran from 
other countries to 
clear its debt arrears 
to Tehran.
Iran's Deputy 
Energy Minister 
clarified about 
exports to 
Afghanistan and 
confirmed that we 
have been exporting 
electricity to parts 
of Afghanistan for 
years, ranging 
from 100 to 120 
megawatts.
According to 
reports, Iran's 
electricity exports 
in the current 
year (2020) have 
reached 436 million 
kWh, indicating a 
19-percent increase 
compared to the 
previous year and 
showing that the 
positive trend of 
Iran's electricity 
exports continues.
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Official: 518$m worth of goods exported 
from Aras Free Trade Zone

The announcement 
was made by 
the Planning 
and Housing 
Economy Office 
of the Ministry of 
Roads and Urban 

Development.
The average price of each 
square meter of a residential 
unit in the capital city stood 
at 190.71 million rials ($968) 
during the month under 
review, registering a year-
on-year increase of 42.1% 
and a month-on-month rise 
of 12.1%. 
Among Tehran’s 22 districts, 
District 1 registered the 
highest average home price 
with 424.99 million rials 
($2,157) per square meter, 
followed by District 3 with 
332.98 million rials ($1,639) 
per square meter and District 
2 with 289.54 million rials 
($1,469) per square meter. 
District 18 offered the capital 
city’s cheapest homes 
with average per-square 
meter prices standing at 
88.08 million rials ($447), 
followed by District 20 with 
91.82 million rials ($466) 
per square meter and District 
17 with 95.94 million rials 
($487) per square meter. 
The distribution of dealt 
properties shows that 
among Tehran’s 22 districts, 
District 5 grabbed the highest 
number of home sales 
(1,570) with the average 
price of 235.68 million rials 

($1,196) per square meter. 
It was followed by District 
2 with a total of 893 home 
deals with an average price of 
289.54 million rials ($1,469) 
per square meter.
Districts 19, 9 and 16 
registered the lowest 
number of deals during the 
month under review with 
69, 105 and 120, respectively. 
Over the three months to June 
20, a total of 23,915 home 
sales were registered in the 
capital city, indicating a 9% 
growth compared with the 
similar period of last year. 
The average price of a square 
meter of residential property 
reached 172.08 million rials 
($873), which show an 
increase of 37.5% over the 
corresponding period of last 
year.
The report added that a 
total of 5,019 construction 
permits were issued during 
the second fiscal month 
ending May 20, registering 
a 102% growth month-on-
month and a decline of 24% 
year-on-year. 
A total of 7,501 building 
permits were issued over the 

two-month period ending 
May 20, registering a decline 
of 20.5% compared with the 
corresponding period of the 
last year. 
Building Permit Fees in 
Tehran Rise 30%
Building permit fees in 
Tehran has increased by 
30% as of June 21 compared 
with last year. The decision 
was approved by Tehran City 
Council in the final month of 
last year (Feb. 20-March 19) 
as per Tehran Municipality’s 
2020-21 budget but was 
not enforced until now due 
to the coronavirus-related 
suspensions of housing 
projects.
Building permit fees depend 
on floor area, scope of work 
and the type of building 
being constructed or altered. 
They form part of the overall 
costs incurred during the 
development of a property.
At present, overall 
construction costs in Tehran 
have increased to at least 45 
million rials (about $228) per 
square meter. The average 
building permit fees hovered 
around 5-7 million rials ($25-

35) per square meter last 
year. With a 30% increase, 
permit fees will reach 6.5-
10 million rials ($33-50) 
per square meter. However, 
a report by the Persian-
language daily Donya-e-
Eqtesad says, such fees 
will exceed 20 million rials 
($101) in some northern 
districts of the capital city, 
particularly for high-rise 
building projects. 
In accordance with 
a memorandum of 
understanding recently 
signed between Iranian 
Municipalities Organization 
and Urban Regeneration 
Corporate Holding 
Company, affiliated to the 
Ministry of Roads and Urban 
Development, building 
permits in slum areas will be 
granted free of charge. 
According to Deputy Roads 
Minister Mehdi Obouri, 
builders who intended to 
build residential properties 
in slum areas were 
previously entitled to a 50% 
discount in permit fees. The 
current MoU offers 100% 
exemption in permit costs. 

All export products’ 
wagons ceased in Inche 
Borun border arrive in 
Turkmenistan
Spokesman for the Islamic Republic of Iran 
Customs Administration [IRICA] on Friday 
said that Iran’s all export products stopped in 
Incheh Borun Border arrived in neighboring 
Turkmenistan.
Seyyed Rouhollah Latifi stated that all export 
consignments, which had been supposed to 
be transported from Incheh Borun Border 
and Customs to Turkmenistan or surrounding 
countries via railway, arrived in Turkmenistan 
after reopening the border that was halted due 
to the outbreak of coronavirus, COVID-19.
He went on to say that 60 wagons of goods 
on Tue. and Wed. as well as 50 wagons of 
commodities on Thu. were exported via 
Incheh Borun Border in Golestan province 
last week, he said, adding, “in addition, several 
wagons packed with barley entered into the 
country via this Customs.”
With admitting 30 wagons of export cement to 
Turkmenistan, the rail line of Incheh Borun to 
Turkmenistan was reopened after four-month 
hiatus, he added.
He went on to say that 30 wagons of cement, 
as weight as 1,950 tons, was exported from 
Incheh Borun Border in Golestan province to 
Turkmenistan on Tue. via rail and road routes.
Latifi further noted that six other wagons 
of products were exported from Lotfabad 
Customs in Khorasan Razavi province to 
neighboring Turkmenistan after four months.
More than 120 export products and 
commodities were exported to Turkmenistan 
via Sarakhs Border Crossing since last week, 
IRICA spokesman highlighted.
With the reopening of rail lines between Iran 
and Turkmenistan as well as inauguration of 
Friendship Bridge in Sarakhs Border Crossing, 
it is expected that road routes between the two 
countries will be reopened, he noted.
Iran says its tourism 
industry recovers earlier 
than expected
Iran’s minister of cultural heritage, tourism 
and handicrafts says the country’s tourism 
industry has recovered from the COVID-19 
crisis earlier than expected.
Ali Asghar Mounesan said with the start 
of local travels, the Islamic Republic is 
witnessing a resurgence of the tourism 
industry.
“Eight million foreign tourists arrived in the 
country last year before the corona pandemic, 
which showed growth compared to the 
previous year.
However, local tourism in the country has now 
begun with all the health protocols in place, 
and, as of early August, with the plans that 
have been made, we will see the presence of 
foreign tourists in the country again,” added 
Mounesan in an interview on the radio.
He also noted that getting together is the main 
threat for people amid the pandemic; however, 
if all the health protocols are observed during 
the trip and gatherings are avoided, there will 
be no problem.
All accommodation facilities across 
the country will follow the health 
protocols accurately and completely and 
their performance will be monitored, he  
concluded.

The number of home sales in Tehran stood at 
11,046 during the third month of the current 
Iranian year (May -21June 20), indicating 
an increase of %80.3 compared with the 
same month of last year, but a decline of %4.5 
compared with the preceding month

Tehran Home Sales, Prices Rise
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In accordance 
with a 
memorandum of 
understanding 
recently signed 
between Iranian 
Municipalities 
Organization 
and Urban 
Regeneration 
Corporate 
Holding 
Company, 
affiliated to 
the Ministry of 
Roads and Urban 
Development, 
building permits 
in slum areas will 
be granted free of 
charge. 
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FDI in industrial sector 
at 27% growth in Q1
Statistics of the Ministry of Industry, Mine 
and Trade indicate the $476.903 worth of 
foreign investment in industrial, mineral 
and trade sectors was approved in Foreign 
Investment Board since the beginning of the 
current Iranian calendar year [from March 

21 to June 20, 2020], showing a 27 percent 
growth as compared to the same period of 
last year.
This huge volume of investment is related to 
24 projects, showing a 8.3 percent growth in 
terms of number of project implemented.
Industrial sector with 18 projects, mining 
and mineral sector with five projects and 
trade sector with three projects accounted 

for the maximum volume of foreign 
investment in the said period respectively.
Study of report of foreign investment 
approved by the Foreign Investment 
Promotion and Protection Act [FIPPA] 
in industrial, mineral and trade sectors 
indicate that a number of 82 projects, valued 
at $845, were approved last year [from 
March 21, 2019 to March 20, 2020].



Robin Ramcharan 
who is the Professor 
of International 
Relations in 
Bangkok, says 
that President 
Trump, despite his 

leadership failings, will win 
again if he preserves this voter 
base that will give him enough 
seats in the Electoral College. 
Adding “Vice President Joe 
Biden has a good chance of 
winning in November 2020, 
given the very poor handling 
of the COVID-19 crisis by 
President Trump and his 
deference to white nationalists 
and far-right groups during the 
protests.”
Ramcharan also teaches in the 
School of Business at Alliance; 
you can read his interview with 
ILNA news agency as follows:
Q: On 8 May 2018, Trump 
announced United States 
withdrawal from JCPOA so why 
his administration is trying to 
extend arms embargo on Iran?
A: The US is trying to extend the 
arms embargo, however, two 
key powers on the UN Security 
Council, Russia and China, have 
indicated that they disagree 
with such an extension and 
so it may not happen. In the 
emerging multi-polar world 
order the ability of one power 
to exert its will against smaller 
opponents is becoming more 
difficult. Smaller powers have 
multiple options. This trend 
will continue as the global 
geopolitical order diversifies, 
with several competing 
global powers. The Trump 
Administration may not fully 
grasp this development and 
therefore may be pursuing 
counter-effective strategies. 
Moreover, as President Trump 
is in perpetual crisis with his 
shrinking group of advisers, he 
probably is not receiving sound 
strategic advice. 

Q: Some experts believe that 
the Iranian move to transport 
oil to Venezuela is a show of 
defiance against the U.S. by 
the two allies. What do you 
think about the transfer of oil 
to Venezuela by Iran? 
A: The transfer of oil 
to Venezuela by Iran 
was significant both on 
humanitarian and geopolitical 
grounds. Venezuela is a 
country in crisis because of 
mis-governance. The economy 
is malfunctioning and there 
is a serious shortage of oil. 
Iran helped Venezuela to 
satisfy basic needs of people 
in their time of internal crisis. 
The transfer is an example of 
South-South cooperation but 
will not be well received by 
the Trump Administration, 
which has been trying to isolate 
Venezuela diplomatically and 
economically.
Q: Can we say transferring oil to 
Venezuela was a defeat for the 
United States?
A: The transfer of oil may be a 
minor set-back for the Trump 
administration’s efforts to 
isolate Venezuela with a view 
to securing internal political 
change in Caracas. Fortunately, 
Trump’s attention at the 
moment is almost entirely 
about domestic politics and 
the November 2020 elections 
so that a more serious crisis 
did not occur. Given this 
domestic US political context, 
Iran correctly calculated that it 
was an opportune time to test 

American reactions. Clearly the 
USA did not wish to challenge 
the convoy and may have 
viewed the shipments from a 
humanitarian lens.  
Q: what about the future of 
JCPOA. Now the question is that 
the JCPOA deal is still viable 
or not?
A: The American withdrawal 
from the JCPOA has led to 
many doubts about the United 
State’s willingness to uphold its 
international commitments. 
This is costly to the United 
States, which is facing the 
weakening of its friendships 
around the world. The future 
of the JCPOA is on very thin 
ice. Any chance to salvage the 
agreement will depend on a 
democratic victory in the US 
in November 2020 and on the 
extent of Iran’s advancement 
towards a nuclear weapon.
Q: President Trump increases 
pressure on Iran and his 
administration never offer 
sanctions relief to Iran. 
Sanctions are Trump's enmity 
with the Iranian people in this 
situation do you agree?
A: President Trump, 
throughout his life, has 
consistently held the view that 
the rest of the world exploits 
the USA and that American 
leaders have been too weak in 
securing favourable deals.  This 
partly informs his approach to 
Iran. He was also determined 
to undo President Obama’s 
legacy, the JCPOA being a 
landmark achievement, 

because of his not so subtle 
racial prejudice. These two 
factors combine with a 
third, namely, that a group of 
Republican advisers around 
him, who dislike the Iranian 
government intensely, believe 
they can secure a better deal 
than Obama. This appears 
to be a fantasy and sanctions 
will remain on the table all 
the while other face-saving 
solutions disappear.
Q: Joe Biden is leading Donald 
Trump in the national polls 
as the US approaches its 
next presidential elections. 
Who will win the 2020 U.S. 
presidential election?
A: Vice President Joe Biden 
has a good chance of winning 
in November 2020, given 
the very poor handling of the 
COVID-19 crisis by President 
Trump and his deference 
to white nationalists and 
far-right groups during the 
protests. All polls indicate a 
Biden victory at the moment. 
However, there remain 5 
months of campaigning and 
the predictions can change 
very fast.  President Trump, 
despite his leadership failings, 
the sexual assault allegations 
against him, alleged tax fraud, 
and his support for far-right 
extremist ideologies remains 
very popular and has a 
solid, unwavering group of 
supporters. He will win again 
if he preserves this voter base 
that will give him enough seats 
in the Electoral College.

Arms embargo has no effect on 
Iran's defense power: IRGC 
chief
Chief Commander of the Islamic Revolutionary 
Guards Corps (IRGC) Major General Hossein Salami 
said that arms embargo has no effect on Iran's defense 
power.
"Iran is facing a global arms embargo. On the one 
hand, there is an arms embargo on Iran, on the other 
hand, the United States and its allies are among Iran's 
threats," said Major General Hossein Salami, on 
Saturday while he was paying a visit to the exhibition 
held by Ground Forces of the IRGC (acronymed as 
NEZSA in Persian).
"The arms embargo provided an opportunity for 
Iranian scientists to build defense requirements 
based on indigenous power," he added.
"The achievements were in various sectors including 
drones, information technology, electronic warfare, 
and armor sectors," Salami said, adding, "There is 
a good variety of ground weapons that cover all the 
required ground combat systems."
Stating that the arms embargo has no effect on 
Iran's defense power, he said, "We will see the IRGC's 
surprise systems in the near future."
The IRGC chief visited the latest achievements of the 
NEZSA experts, showcased in the exhibition.
 Brigadier General Hatami 
UN Rights Expert Urges EU to 
Punish Any Israeli Annexation 
in West Bank
A UN rights investigator urged the European Union 
to consider measures to prevent or punish any Israeli 
annexation of parts of the occupied West Bank, a few 
days after over 1,000 European lawmakers made a 
similar call.
United Nations Secretary-General Antonio Guterres 
added his voice to the matter on Wednesday, calling 
on Israel to abandon annexations of settlements in 
the West Bank, warning this threatened any chance 
of negotiated peace with the Palestinians who seek 
statehood in the territory.
Friday's statement by Michael Lynk, UN special 
rapporteur on human rights in the Palestinian 
territories, said the EU should back up its warnings 
against Israeli plans with "a decisive menu of counter-
measures."
That was a reference to possible economic, trade or 
other sanctions. The EU has said annexation must not 
go unchallenged.
On June 23, European lawmakers called for 
"commensurate consequences" if Israel went ahead 
with annexation.
"We have reached a point where resolutions without 
resolve can no longer contribute to reaching the 
just and durable peace and human security that 
Palestinians and Israelis deserve," Lynk said.
Israeli Prime Minister Benjamin Netanyahu has set 
July 1 for the start of cabinet discussions on extending 
Israeli appropriation to settlements in the West Bank 
and annexing the Jordan Valley.

Trump administration may not fully grasp a 
multipolar world order

An Executive Director at Asia Centre believes 
that the American withdrawal from the 
JCPOA has led to many doubts about the 
United State’s willingness to uphold its 
international commitments.
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Flight 752 black box to be 
decrypted in France in July: 
ICAO
The International Civil Aviation Organization (ICAO) 
announced in its Twitter account on Friday that the 
black box of of Flight 752, the passenger plane that was 
mistakenly downed near Tehran in January 2020, will 
be decrypted in next month in France."Iran has advised 
today’s ICAO Council Session that #PS752 black boxes 
are to be read-out in France on 20 July, employing 
#COVID19 protocols while assuring the participation of 

representatives from all countries involved," ICAO wrote 
in a Friday tweet.
"ICAO advisors will continue supporting all parties," it 
added.Previously, Iranian Foreign Minister Mohammad 
Javad Zarif held phone talk with his Canadian counterpart 
Francois-Philippe Champagne and said that the Islamic 
Republic will send the black box of the Ukrainian plane 
to France in near future or decryption.It should be noted 
that the outbreak of the coronavirus and the suspension of 
international flights have interrupted the reading process of 
the black box of the Ukrainian plane.The Tehran-Kyiv flight 
was unintentionally shot down by an Iranian air defense 
unit shortly after taking off from Tehran on January 8, killing 

all 176 passengers and crew 
members on board.
The Iranian operator was 
reported to have mistaken 
the Boeing jetliner for a 
cruise missile.The incident 
came as Iranian air defenses 
were at the highest level of 
alert following the country’s 
missile attacks against US bases 
in Iraq, which came in retaliation for 
Washington’s assassination of senior Iranian 
commander Lieutenant General Qasem Soleimani.

The American 
withdrawal from 
the JCPOA has led 
to many doubts 
about the United 
State’s willingness 
to uphold its 
international 
commitments. 
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IRGC to Get 
Surprising 
Systems Soon: 
Commander
The commander of 
the Islamic Revolution 
Guards Corps said foreign 
attempts to extend an 
arms embargo on Iran 
have no impact on the 
country’s defense power, 
adding that surprising 
systems will be brought 
into operation in the 
country in the near future.
Speaking to reporters on 
the sidelines of a Saturday 
ceremony held to unveil 
new homegrown 
military equipment, 
Major General Hossein 
Salami said the IRGC has 
not relied on foreigners 
to manufacture any 
weapon.
“In the near future, we’ll 
witness the coming into 
operation of surprising 
systems,” the commander 
said, stressing that the 
foreign attempts to 
extend the UN arms 
embargo on Iran would 
not affect the country’s 
defense power at all.
While Iran is faced with 
an international arms 
embargo and the threats 
posed by the US and its 
allies, local scientists have 
taken the opportunity 
to fulfill the country’s 
defense needs with 
domestic capabilities, the 
general said.
Major General Salami 
also praised the 
IRGC technicians for 
manufacturing a broad 
range of weapons, 
increasing the destructive 
power of weaponry, 
boosting their accuracy, 
making smaller arms, and 
automating the weapons.
Last week, the top 
commander highlighted 
the high level of Iran’s 
defense preparedness, 
saying that this has 
forced the enemies not to 
think of military options 
any longer.Iranian 
officials have repeatedly 
underscored that the 
country will not hesitate 
to strengthen its military 
capabilities, including 
its missile power, which 
are entirely meant for 
defense, and that Iran’s 
defense capabilities 
will be never subject to 
negotiations.
Back in February 2018, 
Leader of the Islamic 
Revolution Ayatollah 
Seyed Ali Khamenei 
called for efforts to 
maintain and boost Iran’s 
defense capabilities, 
hitting back at the 
enemies for disputing 
the country’s missile 
program.
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Iran seizes largest 
narcotics despite US 
sanctions on equipment: 
Envoy
 Iran's Ambassador and Permanent Representative to the 
International Organizations in Vienna Kazem Gharibabadi 
said on Saturday that Iran has been discovering and 
seizing the largest amount of narcotics, despite US 
sanctions on equipment to intercept the contraband.
At the meeting of the Narcotics Commission on the 
occasion of the United Nations International Day against 
Drug Abuse and Illicit Trafficking, Gharibabadi said 
that despite high economic and human costs, Iran has 
been actively fighting drug-trafficking over the past four 
decades.
He added that through 2,319 clashes with drug traffickers, 

Islamic Republic of Iran dismantled 1,886 gangs and 
networks involved in the transit and supply of narcotic 
drugs. Brave and courageous Iranian anti-drug agents 
were martyred and injured while fighting with traffickers.
He further highlighted Iran’s unflagging battle with 
drugs despite the illegitimate unilateral sanctions 
imposed by the US, saying Iran seized more than 950 
tons of drugs such as heroin and morphine (47,000 kg) 
methamphetamine (17,000 kg) last year alone. This 
amount of seizures shows a nearly 20% increase in the 
volume of discoveries compared to before, which is an 
unprecedented achievement in the history of Iran and 
the world.
Gharibabadi made suggestions such as the 
implementation of development projects and 
prioritization of alternative livelihood programs, 
elimination of all obstacles including unilateral coercive 
measures, providing equipment and technical assistance 
and transfer of advanced technologies for effective 

counter-
narcotics, blocking 

the entry of the process of drug revenues into the 
international financial system, exchanging experiences in 
the field of demand reduction, support for anti-crime and 
drug activities as well as initiatives in the field of border 
control management for the effective strengthening of the 
global anti-narcotics campaign.

News



FM spox terms US, Europe as supporters of MEK's terrorist 
crimes
 Iranian Foreign Ministry Spokesman Abbas Mousavi in a message termed the US and 
Europe as supporters of the terrorist Mujahedin-e Khalq organization (MEK/MKO) and 
their crimes."39yrs ago, today, Iran Chief Justice Ayatollah Beheshti & 72senior figures were 
assassinated by US-, Saddam-backed MEK terrorist cult," Mousavi wrote in his Twitter account 
on Saturday."Since then, MEK has remained under US/Euro auspices, letting it horribly kill & maim 
10000+Iranians. Their blood on terrorist MEK supporters' hands!" he added.Earlier on June 25, Mousavi 
reacted to US annual report on terrorism that Iranians are victims of terrorism and at the same time heroes of fight against 
terrorists created and supported by the Americans."Islamic Republic of Iran strongly condemns the US annual report on 
terrorism due to its obvious blame game, sheer dishonesty, and double standards in the fight against terrorism," Mousavi said.

Iranian fishermen were 
not harmed after Saudi 
coastguard officers opened 
fire on Iranian fishing boat in 
the Persian Gulf, according 
to an official.Iranian boat that 
was fishing in the waters of 
the Persian Gulf were pushed 
off their course by waves on 
Wednesday, said Ardeshir Yar 
Ahmadi, the Public Relations 
Manager of the General 
Directorate of Fisheries 
of Bushehr Province on 
Saturday.There was shooting 
by Saudi border guards to 
Iranian fishermen, he added, 
saying that fortunately there 
was no casualties in this 
incident.
All of the Iranian fishermen 
are in good health and 
returned home on Thursday, 
he noted.In 2017, Saudi 
coastguard officers also 
opened fire on Iranian fishing 
boats in the Persian Gulf, 
killing a fisherman.
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Ambassadors from the 27 EU members 
convened from Friday afternoon to establish 
criteria for granting quarantine-free access 
from next Wednesday.
A redrawn text of 10-20 countries was put to 
them, but many said they needed to consult 
first with their governments, diplomats said. 
The list did not include the United States, Brazil 
or Russia, one diplomat said.
Discussions were continuing overnight, with 
the EU countries expected to give informal 
replies by Saturday evening, people familiar 
with the matter said.
U.S. passengers may be allowed to travel if 
they meet certain conditions such as passing 
temperature checks, two U.S. officials said.
The European Commission had advised that 
the bloc first lift internal border controls and 
then gradually open up to outsiders. However, 
the first step has not gone according to plan.
Greece is mandating COVID-19 tests for 
arrivals from a range of EU countries, including 
France, Italy, the Netherlands and Spain, with 
self-isolation until results are known.

The Czech Republic has said it will not allow 
in tourists from Portugal, Sweden and part of 
Poland.
There is broad agreement that the bloc should 
only open up to those with a similar or better 
epidemiological situation, but there are 
questions about how to assess a country’s 
handling of the epidemic and the reliability 
of data.
A number of countries, such as Tanzania, 
Turkmenistan and Laos have no reported cases 
in the past two weeks, according to EU agency, 
the European Centre for Disease Prevention 
and Control (ECDC).
Based on ECDC data for the two weeks to 
Thursday, a range of countries are clearly in a 
worse situation than the European Union.
They include the United States, Mexico, Brazil 
and much of Latin America, Russia, South 
Africa and Saudi Arabia.
Despite pressure from U.S. airlines and 
unions, the White House has not committed 
to mandating fresh air travel safety measures 
in the wake of the pandemic. Discussions 
between airlines and government officials 
including Vice President Mike Pence on Friday 
over temperature checks ended without an 
agreement.
In a statement, Pence’s office said the parties 
also discussed “the best path forward 
for allowing Americans to safely travel 
internationally again.”

Abdollahi said in an interview with IRNA 
that the Resolution of arms sanctions 
against Iran would be a whip over the half 
- dead body of JCPOA and that the United 
States wants Iran to destroy itself in its 
own hands.
"The United States has explicitly stated 
that it will eliminate JCPOA at any cost, so 
it is clear that the parties are not willing 
to make nuclear deals based on it" he 
continued.
The JCPOA reaffirms legitimacy of Iran's 
actions, and the United States is seeking to 
destroy Iran's legitimate rights, Abdollahi 
added.
As long as there is JCPOA, the United States 
is doing unilateral sanctions against Iran 
and as for the arms embargo on Iran, which 
will come to an end after five years since 
the implementation of the UN Security 
Council Resolution 2231 in October, this 
has worried the US officials.
*** Iran does not violate JCPOA

"Iran did not move on the path of nuclear 
deviation, " said Professor Abdollahi.
"It is true that Iran has suspended some of 
its commitments in the context of JCPOA 
and Joint Action mechanism , which had 
previously been envisaged by the JCPOA, 
but it does not mean that Iran has violated 
JCPOA.
He affirmed that all of the cases suspended 
on the part of Iran were acknowledged by 
the International Atomic Energy Agency 
and the joint comprehensive plan of action 
(JCPOA).
The Islamic Republic of Iran has so far 
suspended its commitments to JCPOA as 
reciprocal action in reaction to failure of 
the other parties to the JCPOA to honor 
their undertakings in proportional terms, 
he said.
*** Lifting of the arms embargo on Iran was 
Iran's success
Regarding the arms embargo on Iran, he 
said: "The lifting of Iran's arms embargo in 
the context of JCPOA was a success for Iran, 
because the issue of JCPOA was mainly 
related to nuclear sanctions and was not 
focused on Iran's arms embargo.
"Lifting of arms embargo as well as 
sanctions on Iran's ballistic missiles eight 
years after the implementation of the UN 
Security Council Resolution are victory."

EU holds off decision on borders, Americans 
set to be excluded

JCPOA puts seal on Iranian legitimate 
rights

European Union countries failed to settle on Friday on a 
final “safe list” of countries whose residents could travel 
to the bloc from July, with the United States, Brazil and 
Russia set to be excluded.

JCPOA has put seals on Iranian legitimate rights, although the 
arms embargo on Iran is important, more importantly it has 
to protect JCPOA, said international law Professor Mohsen 
Abdollahi of Shahid Beheshti University.

The Islamic 
Republic of 
Iran has so far 
suspended its 
commitments 
to JCPOA as 
reciprocal action 
in reaction to 
failure of the other 
parties to the 
JCPOA to honor 
their undertakings 
in proportional 
terms, he said.

They include the 
United States, 
Mexico, Brazil 
and much of Latin 
America, Russia, 
South Africa and 
Saudi Arabia.

Iran-China friendship 
based on active diplomacy
 Iran and Chine for thousands of years have 
always based their ties on active diplomacy, 
forming a model of friendly relationship 
which has not faded even in tense situation in 
international community and the two nations 
have been supportive of each other in such 
challenges.
As the international arena face abundance of 
developments, this diplomacy has become 
more active than ever. Iran and China try to use 
every leverage and friendship tools to save their 

relationship.
Facing malign policies by the United States 
under Donald Trump mingled by coronavirus 
pandemic, the relationship has been put to test 
and the two nation, like their brilliant history, 
have managed to pass through challenges.
A roadmap
Iran and China outlined a 25-year roadmap 
which was recently ratified in Iran's parliament, 
making the infrastructure of ties between 
Tehran and Beijing even more stronger.
Iran's President Hassan Rouhani said that 
advancing bilateral ties and regional and 
international cooperation with China is a win-

win policy for both countries.
Important partners
Iran and China have always been noticed as 
partners by other countries, especially the US 
and sometimes considered as two main allies. 
China is the first trade partner of Iran and the 
largest buyer of its oil. It is also a participant to 
the 2015 Joint Comprehensive Plan of Action, 
known as Iran deal.
Despite all objections and hurdles made by 
the United States, Beijing has always put its 
weight behind the deal and announced that all 
problems and challenges the world is facing 
today have their roots in US withdrawal from 

the JCPOA.
China intensifies diplomacy to support Iran
Tensions in US-China ties have escalated after 
their blame exchange over the coronavirus 
outbreak, so that experts say they're in the worst 
conditions ever in recent decades.
Beijing has concluded that it cannot ignore its 
interests and close its door to other countries, 
because the US would put pressure on China 
in any condition. As a result, the more tensions 
between US and China have escalated, the better 
China's ties with other countries, including Iran, 
have become.
China's role in IAEA's Board of Governors

China's frequent objection to the US policies 
in recent days, including opposition to the E3 
drafted IAEA resolution, is a sign of its stride 
towards independence in international sphere.
Beijing sees the JCPOA as the most important 
document in non-proliferation and believes that 
Iran shouldn't be under such pressure since it 
has never violated it.
Officials from China in every level, including 
its Foreign Minister, UN Ambassador and its 
representatives in Vienna and Geneva have been 
supportive of Iran in several occasions in recent 
days, calling on Europe to act in a responsible 
way and the US to return to the Iran deal.



۵۰ درصد کارمندان دولت می توانند دورکار بمانند
یک کارشناس اقتصادی با بیان اینکه ۵۰ درصد کارکنان دولت قابل دورکاری هستند، گفت: اگر مشاغلی که 
از طریق فضای مجازی و اینترنتی قابل انجام هستند دورکار کنیم بسیاری از هزینه ها کاهش می یابد و سبک 
جدیدی از کار و زندگی به وجود می آید. علی اکبر لبافی  با اشاره به مزیت های الکترونیکی کردن خدمات، گفت: 
اگر امکانات و زیرساختها مهیا شود می توانیم بسیاری از امور و خدمات از جمله صدور مجوزهای فعالیت را به شکل 

الکترونیکی دنبال کنیم و مدت زمان صدور مجوزها را به حداقل ممکن برسانیم. وی ادامه داد: با این کار پنجره 
واحدی که سالهاست به دنبالش هستیم محقق می شود و می توانیم در همه فرایندهای صدور مجوز فعالیت این پنجره 

واحد را شکل دهیم و مدت زمان صدور مجوزها از جمله کسب و کارها را کاهش دهیم. این کارشناس اقتصادی افزود: اگر 
امروز که بسیاری از فعالیتها بر بستر دولت الکترونیک شکل می گیرد با زمانی که برای هر کاری مکاتبه می کردیم مقایسه کنیم به 

این تفاوت پی می بریم چرا که الکترونیکی شدن نامه نگاری ها باعث شده تا مراجعات حضوری کم شود و هزینه ها به حداقل برسد. لبافی 
با بیان اینکه ۵۰ درصد کارکنان دولت قابل دورکاری هستند و نیاز به مراجعه حضوری برای کار ندارند، گفت: با توجه به آنکه بسیاری از مشاغل و 
کارها در بستر فضای مجازی قابل انجام است در صورتی که زیرساخت های مورد نیاز را فراهم کنیم، کارکنان می توانند بدون مراجعه حضوری به 

محل کار در کنار خانواده بمانند و از داخل خانه کارها را انجام بدهند.

تولیدکنندگان لوازم خانگی ملزم به عرضه محصولات در بازار هستند
بر اساس ابلاغیه سازمان حمایت مصرف کنندگان و تولیدکنندگان از این پس تمامی تولیدکنندگان لوازم خانگی 

جهت فروش محصولات خود ملزم به عرضه محصولات خود به بازار هستند.
بر اساس تصمیمات کارگروه تنظیم بازار و در راستای ساماندهی و مدیریت بازار لوازم خانگی در سطح عرضه، 
همچنین شفاف سازی قیمت ها و جلوگیری از سوء استفاده برخی افراد فرصت طلب، تولید کنندگان و تامین 

کنندگان لوازم خانگی ملزم خواهند بود تا محصولات خود را در سطح بازار عرضه کنند.
در این اطلاعیه سازمان های صنعت، معدن و تجارت سراسر کشور و واحدهای بازرسی و نظارت اصناف و بازرسان 

اتحادیه مکلف شدند ضمن رصد و پایش مستمر بازار این محصولات، نسبت به کنترل و نظارت ویژه بر زنجیره تولید 
تا مصرف نظارت کرده و هر گونه تخلف را در کوتاه ترین زمان ممکن مورد رسیدگی قرار دهند. همچنین این سازمان ضمن 

هماهنگی کامل با سازمان تعزیرات حکومتی و سایر مراجع قضایی، پرونده های متشکله را در موعد مقرر مورد رسیدگی قرار خواهند داد.
لازم به ذکر است که با توجه به تمهیدات فراهم شده انتظار می رود تا زمینه برای عرضه مستمر، بهنگام و مکفی کالاهای تولیدی در سطح بازار فراهم 
شود. بر این اساس هرگونه اقدام نظیر الزام شبکه عرضه به خرید سبدی کالا و یا ایجاد انحصار در تامین کالا از سوی تولیدکنندگان لوازم خانگی فاقد 

وجاهت و به منزله اخلال در نظام عرضه و تقاضای بازار تلقی شده و مورد پیگرد قانونی قرارخواهد گرفت.

یلدا توکلی
گـــزارش
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همه تلاش و خواهش 
ما برای درست اجرا 
شدن پروتکل های 

بهداشتی است. 
استخرها باید ۵۰ 

درصد ظرفیت خود 
افراد را پذیرش کنند، 

جگوزی و سونای 
مرطوب تعطیل و به 
هر نفر دو و نیم متر 
فضا اختصاص داده 

شود

اقتصاد ایران
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سرنوشت  مبهم 
سهمیه بنزین نوروزی 

شــیوع ویــروس کرونا در کشــور 
سرنوشت ســهمیه نوروزی بنزین را 
تغییر داد و آنطور که مسوولان اعلام 
کرده بودند قرار شــد این سهمیه در 
فرصت مناسب تری به مالکان خودرو 
تخصیص یابد که به نظر می رسد با 
صحبت های رییس جمهوری درباره 
امکان شروع مســافرت ها با رعایت 
نکات ایمنی و بهداشتی، زمان مناسب 
برای تخصیص سهمیه بنزین نوروزی 

فرا رسیده باشد.
 بعد از سهمیه بندی بنزین و نزدیک 
شــدن به ایام نوروز، موضوع سهمیه 
نوروزی مطرح شد اما شیوع ویروس 
کرونــا در کشــور و منتفی شــدن 
ســفرهای نوروزی بحثهای دیگری 
را مبنی بر تغییر در زمان اختصاص 
این سهمیه، ایجاد کرد، آن زمان علی 
ربیعی - سخنگوی دولت  - اعلام کرد: 
دولت تلاش می کند سهمیه بنزین 
نوروزی برای فرصتی مناسبت تر و بعد 
از شکست کرونا به کارت های سوخت 

واریز و مورداستفاده قرار گیرد.
این درحالی است که حسن روحانی 
- رییس جمهوری - به تازگی گفته 
است: با بررسی ها در ۳ استان تهران، 
گیلان و مازندران مشــخص شد که 
مسافرت عامل شــیوع کرونا نبوده و 
می توان با رعایت نکات بهداشتی به 

مسافرت رفت.

ایسنا
خـــبـــر
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   برای فصل بعد لیگ 
بر اساس شرایط تصمیم 

گرفته می شود 
وی درباره برگزاری فصل 
آینده لیگ برتــر فوتبال، 
تصریح کرد: کرونا پدیده ای 
نوظهور است که نه من و نه 
هیچ کارشناس دیگر نمی تواند آن را پیش 
بینی کند، حتی سازمان بهداشت جهانی 
نمی توانــد آینده ویــروس کرونارا پیش 
بینی کند. امیدوارم ۹ هفتــه باقیمانده 
لیگ امســال را با رعایت بهداشت پشت 
بگذاریم. برای فصل بعد بر اساس شرایط 
ملی و جهانی تصمیم گرفته می شود. به 
دلیل اینکه مسابقات مقدماتی جام جهانی 
در مهرماه برگزار می شود، اردوها باید آغاز 
شود. برای لیگ آینده نیز اگر از ما استعلام 
کنند شــرایط را در شــهرهای گوناگون 
می سنجیم و نظر خود را اعلام می کنیم. 

وی افزود: همچنان معضل شیوع ویروس 
کرونا و چالش های آن به قوت خود باقی 
است، اینکه لیگ ادامه پیدا می کند یا نه 
در حیطه اختیارات من نیست و در حیطه 

اختیارات سازمان لیگ است.

   استخرها باید ۵۰ درصد ظرفیت 
خود را پذیرش کنند

سرپرست فدراسیون پزشــکی ورزشی 
افزود: همه تــلاش و خواهــش ما برای 
درست اجرا شدن پروتکل های بهداشتی 
است. اســتخرها باید ۵۰ درصد ظرفیت 
خود افــراد را پذیرش کننــد، جگوزی و 
ســونای مرطوب تعطیل و به هر نفر دو و 
نیم متر فضا اختصاص داده شــود. آب با 
کلر غلظت سه پی پی ام یک ضدویروس 
قوی اســت. الویت نظارت را بر استخرها 
قرار دادیم. مدارس فوتبال مجوز گرفته اند، 
محیط های باز نسبت به محیط های بسته 
امن تر اســت. محیط های بسته نیازمند 
توجه نظارت بیشتری است به خصوص 
ورزش های تماسی و درگیر شونده مثل 
کاراته، تکواندو، بوکس و کشتی نباید انجام 
شود، اما بخش های نمایشی و تمرینی با 
مربی مانند شمشیر بازی مشکلی ندارد. 
مسابقات این رشته همچنان ممنوع است، 
اما بقیه مسابقات مجوز گرفته اند و مسابقات 
جهانی و آسیایی نیز شروع شده است.وی 
با اشاره به جمع های ورزشی، اظهار کرد: 
نزدیک بودن افــراد در زمانی خطرناک 

است که ۱۵ دقیقه دو یا چند نفر در تماس 
نزدیک باشند. در فوتبال نزدیک بودن افراد 
در هنگام کرنر چند دقیقه است و بعد از 
آن جدا می شوند و در فضای باز قرار دارند 
همچنین حق داشتن شادی پس از گل 

ندارند، بنابراین مشکلی ایجاد نمی شود.

   افسران سلامت شروع به کار کردند
سرپرست فدراســیون پزشکی ادامه داد: 
برای ورزش ما افســران کنترل سلامت 
پیش بینی کرده ایم ،با شروع فعالیت لیگ 
فوتبال و باز شدن استخرها در مناطق زرد 
در پی مجوزهای وزارت بهداشت و بیانیه 
شماره ۱۷، نظارت بیشــتری لازم است 
که با کمک هیئت های پزشکی استان ها 
شرایط استانداردی را ایجاد کنیم؛ البته  
با شروع لیگ برتر فوتبال افسران سلامت 
نیز شروع به کار کردند؛ امیدواریم با کمک 
باشگاه ها و فدراسیون فوتبال ۹ هفته باقی 
مانده از لیگ را با سلامتی و امنیت پشت 

سر بگذاریم.

   الویت اول باید سلامت قهرمانان و 
ورزش کاران باشد

سرپرست فدراسیون پزشــکی ورزشی 
افــزود: طبق اعــلام یکی از مســئولان 
وزارت بهداشت، پروتکل های بهداشتی 
در برگزاری تمرینات ورزشی ۸۰ درصد 
رعایت شده و رضایت وجود دارد. باشگاه ها 
بسیار همکاری کرده اند و در مجموع از این 

بخش راضی هستم و حتی در بعضی موارد 
بســیاری جلو تر از ما بودند. خواهش من 
از سازمان لیگ این است که الویت اول را 
سلامت قهرمانان و ورزش کاران باشد. قطعاً 
اشکالاتی وجود دارد، اما تلاش های خوبی 
هم شده است. امیدوارم قولی که فدراسیون 
فوتبال برای پرداخت حق الزحمه افسران 

سلامت داده را نیز عملی کنند.

   حق ندارند جلوی کوهنوردان را 
بگیرند

سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی با 
اشاره به سرگردانی گروه های کوهنوردی و 
پذیرش نشدن از سمت دهیاری ها با وجود 
مجوز، گفت: گروه هــای کوهنوری نباید 
سرگردان باشند. اطلاعیه کوهنوردی را 
قبل از عید گرفتیــم؛ فعالیت آنان در ۱۷ 
بیانیه ما هســت. با این حال یک نامه به 
فدراسیون کوهنوردی می فرستیم تا اگر 
گزارشی برای تعطیلی کمپ ها و عبور و 
مرور وجود دارد را به ما بدهند. یک بار نیز 
رئیس جمهور گفت که استانداری ها اجازه 

ندارند که به طور مستقل معابر عبور و مرور 
را ببندند البته دو هفته پیش که چند استان 
به شرایط قرمز رسیدند این مجوز را رئیس 
جمهور به استانداری ها داد. برای کوه نوری 
که در یک فضای آزاد است و فاصله فیزیکی 
حفظ می شود حق ندارند جلوگیری کرده 
و سلیقه ای عمل کنند. این سه ماه حیاتی 
است. من از وزیر ورزش درخواست کردم 
که شخصاً در ستاد کرونا ی کشور حضور 
پیدا بکنند تا بتوانند تعامل بهتری داشته 

باشند.

سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی و سخنگوی ستاد مقابله با کرونا : 

الویت نظارت را بر استخرها قرار دادیم
در جامعه   ورزش که از جامعه جدا نیســت در ابتدای شیوع 
ویروس کرونا لیگ های معتبر و اردوهای ملی ضمن رعایت نکات 
بهداشتی مجبور به ادامه فعالیت بودند. این مطلب را مهرزاد 
خلیلیان سرپرست فدراسیون پزشکی ورزشی و سخن گوی 
ستاد مقابله با کرونا در ورزش عنوان کرد و در جمع خبرنگاران 
افزود:  اما با پیگیری های وزارت بهداشــت و وزارت ورزش و 
جلسات متعدد که فدراسیون پیگیری کرد توانستیم شرایط 
نسبتاً مناسبی را بوجود بیاوریم، ولی با کم تر شدن محدودیت ها 

شرایط ویژه تر و متفاوت تری پیش رو خواهیم داشت.
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همکاری بیمه ملت و پادیوم
در راستای توسعه همکاری با استارت آپ ها بیمه ملت با عرضه وب سرویس های خود در بازارچه API پادیوم 
)API Market place(، امکانی را فراهم کرده است که متقاضیان دریافت وب سرویس های بیمه 

بتوانند با مراجعه به پادیوم از وب سرویس های آنلاین صدور بیمه ملت استفاده کنند.
در این همکاری که از 1 تیرماه آغاز شده است بیمه ملت با حضور در کمپین چراغ روشن پادیوم بیمه نامه 

حوادث انفرادی خود را همراه با پوشش کرونا به متقاضیان ارائه می کند. متقاضیان دریافت وب سرویس های 
 بیمه ملت می توانند با مراجعه به وب ســایت پادیوم بــه آدرس https://podium.ir و ورود به قســمت 

سرویس ها، پس از احراز هویت انجام شده توسط پادیوم APIهای صدور بیمه ملت را به آسانی به درون کسب و کار 
خود ببرند. در این کمپین استارت آپ ها می توانند از 200 بیمه نامه حوادث انفرادی به ارزش 500 هزار تومان به صورت رایگان 

بهره مند شوند.
بیمه ملت در سایه زیرساخت های فناوری اطلاعات پیشرفته خود با ارائه انواع وب سرویس های صدور و استعلام همواره در تلاش است تا فروش 
 الکترونیک بیمه نامه ها را توسعه دهد. در همین راســتا، بیمه ملت با راه اندازی پلتفرم ملت تکِ به آدرس http://tech.melat.ir/ کلیه 

سرویس  های بیمه ای خود را عرضه کرده است. اطلاع از آخرین وب سرویس های آنلاین صدور بیمه ملت از این طریق امکانپذیر است.

کارمندان در برقراری ارتباط یا به 
عنوان یک تیم باهم کار نمی کنند، 

که این خود موجب اتلاف وقت 
بیشتر در محل کار می شود.چنین 
نبود هماهنگی می تواند منجر به 
اشتباهات, کاهش روند پروژه ها 
و حتی از دست دادن مهلت های 

زمانی شود. تمام این پیامدها زمان 
بیشتری را تلف می کنند

،،
نمناک

یادداشـــت
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   استفاده از رسانه های 
اجتماعی برای استفاده 

شخصی:
یکی از دلایل معمول اتلاف 
وقت در محل کار کارمندان 
اســتفاده از ســایت های 
ارتباط جمعی مانند توییتر 
و اینستاگرام است.توییتر می تواند ساعات 
زیادی از یک کارمند را بگیرد.به طور مشابه, 
فیسبوک و پیام رسان های دیگر، می تواند 

ساعات کاری افراد را به راحتی هدر دهد.
)یک راه حل موثر( :

این است که شرکت شما نرم افزار مسدود 
کننده ســایتی را بــر روی کامپیوترهای 
کارکنان ایجاد کند, یا اگر احســاس می 
کنید این کار بسیار سخت است, می توانید 
به نرم افزار نظارتی داشته باشید که به شما 
این امکان را می دهد تا ببینید کارمندان 
به چه سایت هایی می روند " و می توانید 
یک بحث خصوصی با آن ها داشته باشید 

تا بخواهید استفاده خود را محدود کنند.

   سازمان دهی ضعیف:
فقدان سازمان دهی خوب نیز علت اتلاف 
وقت است. یک میز شلوغ می تواند کاری 
کند که شما نتوانید مدارک مهمتان را پیدا 
کنید و باعث می شــود که زمان زیادی را 

صرف یافتن آنها کنید. 
این ســازمان دهی برای سیستم ذخیره 
سازی سند آنلاین کارمند نیز کاربرد دارد. 
اگر اســناد آنلاین شــما نامنظم هستند, 
ارسال یک سند برای مدیریت یا به اشتراک 
گذاشتن آن با سایر کارمندان می تواند زمان 

خیلی طولانی تری از شما و افراد را بگیرد.
)یک راه حل(:

برای نســخه چاپی, اســتفاده از سازمان 
دهنده ها و پوشه ها است. یک راه حل آنلاین 
این است که اســناد خود را در پوشه های 
خاصی در کامپیوترتــان تنظیم کنید، تا 

دسترسی به آن ها برایتان آسان شود.

   ایمیل شخصی:
چک کردن ایمیل های شخصی یک علت 
شایع برای اتلاف زمان در محل کار است.

بسیاری از کارمندان ایمیل های شخصی 

خود را چندین بار در طول روز بررسی می 
کنند و با این وجود، آن ها را از وظایف خود 
دور می کند و روی کیفیت کاری آنها تاثیر 

می گذارد.
)راه حل(:

مــی توانیــد از نــرم افــزار مانیتورینگ 
کامپیوتری برای بالا مانــدن در کاری که 
کارمندان شــما انجام می دهند، استفاده 

کنید.

   ملاقات ها:
ملاقات ها، اتلاف کننده های زمانی عظیمی 
هســتند. این بدان معنی نیست که تمام 
جلسات باعث هدر دادن زمان می شوند, 
اما اغلب جلسات هیچ برنامه واقعی ندارند 

و فقط برگزار می شوند.
علاوه بر این, اکثریت کارکنان به طور کامل 
آنچه را که در حال حاضر گفته می شــود, 
انجام نمی دهند. حتی اگر شما یک جلسه 
را به دلایل خوب برگزار کنید, عواملی مانند 
انتشار ناکارآمد اطلاعات, مشکلات فنی, یا 
حتی گفتگوهای کوچک طولانی می توانند 
باعث افزایش زمــان اتلاف وقت در چنین 

جلساتی شوند.
)راه حل(:

برای جلوگیری از اتلاف وقت که در جلسات 
رخ می دهد, اطلاعــات را از طریق ایمیل, 
یادداشــت های اداری, یا دیگر اشــکال 

ارتباطات کارآمدتر، به اشتراک بگذارید.

   کارمندان با هم کار نمی کنند:
کارمندان در برقراری ارتباط یا به عنوان یک 
تیم باهم کار نمی کنند، که این خود موجب 
اتلاف وقت بیشــتر در محل کار می شود.

چنین نبود هماهنگــی می تواند منجر به 
اشــتباهات, کاهش روند پروژه ها و حتی 
از دست دادن مهلت های زمانی شود. تمام 
این پیامدها زمان بیشتری را تلف می کنند.

   1. وقفه ها:
یک مطالعه می گوید که افراد ممکن است 
تا دو ســاعت در روز بهره وری را براساس 
وقفه ها هدر دهند.یکــی از دلایل این امر 
این است که می تواند حدود 20 دقیقه طول 
بکشد تا پس از قطع موضوع، به یک جریان 
کاری برگردند. البته گاهی از حواس پرتی 

نیز استقبال می شود )این را بپذیرید!(.
نکته:سر خود را برای یک دوره زمانی - 25، 
50 یا 75 دقیقه روی میز بگذارید . اگر در 
یک دفتر کار می کنیــد، در را ببندید. اگر 
در فضای باز هســتید، هدفون بزنید و یا از 
نشانه هایی از قبیل "لطفا مزاحم نشوید" 

استفاده کنید.

سایر نکات مشترک عبارتند از ارسال ایمیل 
و پیام های فوری؛ بســتن همه مرورگرها، 
برنامه هایی که از آن ها استفاده نمی کنید 

نیز بسیار تاثیرگذار است.

   2.ملاقات های زیادی:
در نظر سنجی ها، کارمندان "ملاقات های 
زیادی" را به عنوان یکــی از حواس پرت 
کننده های اصلی و زمان هــدر دادن نام 
گذاشتند. فرهنگ نشست ها در این روزها 
چند ضربه را وارد می کند، زیرا سازمان ها 
می داننــد که چــه مقــدار کار در زمان 
ملاقات های سهامداران در جلسات متوالی 

و اجازه دادن به مسائل انجام می شود.
نکات:

جلسات باید به دقت انجام شوند. موثرترین 
ملاقات ها آن هایی هستند که به حرکت 
به سمت جلو و موفقیت کمک می کنند. 
به جــای دور بودن از حضــور بیش از حد 
جلسات هفتگی؛ یک گزینه بهتر این است 
که جلسات ایســتاده 15 دقیقه ای برگزار 
کنید، اگر پروژه شما به بررسی منظم نیاز 

دارد می تواند بسیار مفید باشد.
در غیر این صورت، نرم افزار مدیریت پروژه 
هم کاری جدیدی که در بازار وجود دارد به 
تیم ها اجازه کار و به روزرسانی های وضعیت 
در یک مکان مرکزی را مــی دهد. این امر 
نیاز به جلسات را کاهش داده و بهره وری را 

افزایش می دهد.

   3. با همکاران خود مشورت کنید:
این یک شمشیر دولبه است که با مطالعات 
مختلف بیان شــده اســت. نظرسنجی 
می گوید 43 درصد از پاسخ دهندگان تعامل 
با همکاران را به عنوان دلیل اصلی از دست 
دادن وقت در محــل کار خود می دانند. با 

این حال، این تعامل اجتماعی وارونه است.
مطالعات دیگری نشان داده اند که اتاق قهوه 

و مکالمات به صورت غیر مترقبه می تواند 
بهره وری را از طریق تبادل اطلاعات، ایده 
ها و استراتژی های حل مساله افزایش دهد.

نکته: در مورد اجتماعی شدن فکر کنید 
چون شــما یک پروژه را مدیریت خواهید 
کرد.اگر شــما خودتان را در یک مکالمه 
برنامه ریزی نشده پیدا می کنید، ده دقیقه 
به خودتان برای تعامل اطلاعات و یا حتی 
معاشرت زمان بدهید.گاهی شما فقط باید 
انضباط را تمرین کنیــد و از یک مکالمه 
گروهی دور شــوید.یا، تعاملات اجتماعی 

خود را تثبیت کنید. 
قرار ملاقات ها در زمان خــوردن قهوه یا 
ناهار را ترتیب دهید، تا همکارانتان را بهتر 
بشناسید و برخی از مسائل مربوط به پروژه 

و مشکلاتتان را با هم حل کنید.

   4.اولویت های مبهم:
این اغلب اتفاق مــی افتد:افراد و تیم ها بر 
روی وظایفی که خودشان کشف می کنند 
کار می کننــد، یا بــر روی کارهایی را که 
 خودشان آخرین اولویت قرار می دهند، کار 

نمی کنند. پروژه ها سریع حرکت می کنند 
و با تغییرات و عدم اطمینان انجام می شوند.

زمانی که تیم های بی نظــم- یا به دلیل 
ارتباط ضعیف یا ابزارهای مدیریت پروژه غیر 
شفاف - درگیر می شوند، زمان ارزشمند به 
هدر می رود و پروژه ها در پشت برنامه قرار 

می گیرند.
نکته: اگر مطمئن نیستید که باید روی چه 
چیزی کار کنید، پس بپرسید. اگر رهبر تیم 
هستید، دقت کنید که اغلب به طور واضح و 

مختصر، ارتباط برقرار کنید.

   5.زمان گذاشــتن برای اینترنت، 
رســانه های اجتماعی و ایمیل های 

شخصی:
همه ما چیزی را در اینترنت بررســی می 
کنیم که مربوط به مقــالات خبری و کار 

نیست و کاملا عبث و بیهوده خواهد بود.
نکته: به جای کنار گذاشــتن کامل زمان 
خود در مرور کردن اینترنت، چک کردن 
سایت های رسانه های اجتماعی و پاسخ به 
ایمیل های شخصی، زمان تعیین شده ای را 
برای آنها قرار دهید، مثلا 10 تا 15 دقیقه 
دو بار در روز برای این فعالیت ها اختصاص 
دهید. شــما هم در زمانتان صرفه جویی 
کرده اید و هم ایــن کار تمرین خوبی برای 

افزایش تمرکز و بهره وری کلی شما است.
تقریباً همه می گویند که پس از استراحتی 
کوتاه, بهتر عمل می کنند, که اگر فکر می 
کنید مغز تان نیز خسته می شود این اتفاق 
تعجب آور نیســت و باید استراحت انجام 
شود. مدت زمان تلف شده بین دو ست را 
در باشگاه در نظر بگیرید.ورزش میکنید و 

استراحت می کنید و تکرار می کنید.

  6.علاقمند نبودن به شغل:
بیست درصد پاســخ دهندگان گفتند که 

آن ها وقتشان را تلف می کنند زیرا علاقه 
چندانی به کارشان ندارند. آن ها به اندازه 
کافی مراقب کارشان نیستند و بنابراین زیاد 
حواس پرتی برایشان رخ خواهد داد.اگر باید 
صبح خودتان را به سمت میزتان بکشانید، 
در طول روز به تماشای ساعت بنشینید و 
تا رسیدن جمعه ، روز شماری کنید، این 
می تواند بد باشد. به طور مشابه، اگر شما 
متناســب با وظایف مربوط به نقش خود 
نیستید، از کاری که می خواهید انجام دهید 
خوشتان نمی آید و از هر فرصتی که برایتان 
پیش می آید، استفاده می کنید تا از کار دور 
شوید، دلسرد شده اید، تقریبا به هر چیزی 
اجازه می دهید تا حواس شما را پرت کنند.

راه حل:
محرکه داخلی خود را پیدا کنید:

احساس علاقه در کار می تواند به این معنی 
باشد که شما در مکان اشتباه, شغل اشتباه 
 یا نقش اشتباهی هســتید, اما راه حل نیز 
می تواند به سادگی تغییرات کوچکی باشد 
که وضعیت انگیزشی شما را تغییر می دهد. 
سوزان فاولر, نویسنده اینکه چرا انگیزش 
افراد کار نمی کند  و آنچه انجام می دهد, 
نشان می دهد که دو عامل انگیزشی کاملًا 

متفاوت در کار وجود دارد:
انگیزه درونی:

انگیزه شــخصی و جاه طلبی که از درون 
می آید، این مربوط به پاداشــی نیست که 
کارفرمایتان به شما می دهد, بلکه بیشتر 
از احســاس شــادی و رضایت شما ناشی 

می شود.
انگیزش بیرونی:

پاداش ها ماننــد پرداختی هــا, پاداش, 
مشوق  های شرکت است. زمانی که فرد به 
کارش علاقمند نیست ، افزایش دست مزد 
و پاداش های بیرونی معمولاً مشکل را حل 

نمی کند.

چرا کارمندتان تمایل به اتلاف وقت در محل کار دارد؟؛ 

در جست وجوی زمان از دست رفته 
همه ما می دانیم که زمان ، به خصوص در محیط کار چقدر مهم 
است.اگر زمان تلف شود, روی کار تاثیر می گذارد و مهلت های 
مهم را می توان به راحتی از دست داد.هر کسی ممکن است 
 در محل کارش زمان را از دست بدهد.در این بخش برخی از
 رایج ترین علت ها و کارهایی که موجب اتلاف وقت می شود و 

چند گزینه برای جلوگیری از این کار آورده شده است.

اگر مطمئن نیستید که 
باید روی چه چیزی کار 
کنید، پس بپرسید. اگر 
رهبر تیم هستید، دقت 

کنید که اغلب به طور 
واضح و مختصر، ارتباط 

برقرار کنید

حذف تبلیغات دیجیتالی دور زمین فوتبال

تقابل جدید صداوسیما و استارت آپ ها

تماشاگران بازی رئال- مایورکا در جریان پخش این بازی با نوع 
جدیدی از سانسور مواجه شدند و آن حذف تبلیغات دیجیتالی 
دور زمین استارت آپ های ایرانی بود. تکنولوژی ای که پیش از 
این توسط شرکت های مختلف به دلیل ارزان  بودن و جذابیت جایگاه آن )دور زمین 

فوتبال( از آن بهره گرفتند. 
حالا و اخیرا نیز استارت آپ هایی چون کافه بازار، اسنپ و دیجی کالا برای برقراری ارتباطات با 
مخاطبانشان به سمت این نوع تبلیغات رفته اند اما در بازی رئال- مایورکا صداوسیما تصاویر 
تبلیغات دور زمین کافه بازار را حذف کرد، این درحالی بود که تبلیغات خارجی و از جمله برخی 

تبلیغات نوشیدنی های الکلی حذف نشد.
این اقدام صداوسیما واکنش های گسترده ای در فضای اینترنت ایجاد کرد به خصوص 
آنکه چند ماه پس از آن صورت گرفت که رئیس ســازمان صداوسیما در پاسخ به 
درخواست رئیس جمهور در ستاد ملی کرونا برای تبلیغ استارت آپ های ایرانی گفته 
بود ممکن است به خاطر تبلیغ از طرف شرکت توسکا )مجری تبلیغات صداوسیما(  
مورد شــکایت قرار گیرد. مهم ترین نقد به این اتفاق جدید را امیر ناظمی رئیس 
سازمان فناوری اطلاعات و معاون وزیر ارتباطات بیان کرد. او در پستی در توییتر 
در این زمینه نوشت: »صداوسیما در فوتبال رئال- مایورکا تبلیغ شرکت ایرانی کافه 
بازار را در اطراف زمین سانسور کرده است. نابودی فرهنگ کم نبود ضربه به اقتصاد 
هم در دستور کار قرار گرفته. می ترسند سو بشوند. به فهرست سانسورهایشان حالا 
شرکت ایرانی هم اضافه شده است.« سجاد بنابی عضو هیات مدیره شرکت زیرساخت 
اما موضوع را به سمت خود کافه بازار برگرداند و با انتقادی تلویحی از موضع امیر ناظمی 
در توییتر نوشت: »باید منصف باشیم. تبلیغ شرکت ها باید با رعایت اصول تجاری باشد. 
آیا کافه بازار بدون قرارداد تجاری، تبلیغ سایرین را انجام می دهد؟ سوال این است که 
چرا چنین کنترلی در مورد برندهای خارجی انجام نمی شود؟«امیر ناظمی هم در پاسخ 
به وی نوشت: »اینکه چرا چنین کنترلی برای برندهای خارجی نیست، به هر حال نمی شود با 
برندهای خارجی متفاوت از ایرانی برخورد کرد. وضعیت فعلی به نفع برند خارجی در برابر برند 
ایرانی است.« پویا پیرحسینلو هم در پاسخ به توییت عضو هیات مدیره زیرساخت نوشت: »فکر 
نمی کنم صداوسیما )به عنوان رسانه( حق داشته باشد محتوای داخل برنامه را به نفع خودش 
تغییر دهد. همان طور که حق سانسور لوگووال در یک مصاحبه را ندارد حق سانسور تبلیغات دور 
زمین را هم ندارد. اما نکته اصلی اینجاست چرا تبلیغات دور زمینه شرکت های خارجی پخش 
می شود؟«حسام آرمندهی بنیانگذار کافه بازار هم در توییتی نوشت: به نظرتان چه تفکری در 

صداوسیما باعث می شود تبلیغات دور زمین کافه بازار، دیجی کالا و اسنپ در فوتبال دیشب 
رئال مادرید سانسور بشود؟ چه خصومتی با برندهای ایرانی دارند؟ حمید محمدی مدیرعامل 
دیجی کالا هم با انتقاد از اینکه]تبلیغ[ برندهای نوشیدنی های الکلی و شرط بندی بدون اشکال 
است اما استارت آپ های ایرانی اشکال دارد نوشت: »با این رویکرد رویای خلق برند ملی را باید 

فراموش کنیم.«

   تبلیغات دیجیتالی دور زمین
تبلیغات دیجیتالی دور زمین مسابقات ورزشی سابقه ای بیش از ۶ سال دارد. نخستین بار وقتی 
تبلیغ شرکت پارس آنلاین در ســال 13۹3 در بازی رئال مادرید و اتلتیکومادرید پخش شد 
بسیاری به دنبال چرایی موضوع رفتند. اصل این موضوع مربوط به یک تکنولوژی نسبتا نوپای 
تصویری به نام Digital replacement یا جاگذاری تکنولوژی است که به صورت قانونی 
و با همکاری دارندگان حق پخش مسابقات فوتبال و شبکه های تلویزیونی انجام می شود، به این 
ترتیب که می توان تبلیغات دور زمین را کاملا هدفمند برای مناطق مختلف جهان تغییر داد. 
به این ترتیب بینندگان در هر نقطه از جهان تبلیغی را می بینند که آگهی دهندگان محلی آن 
را سفارش داده اند. در این شیوه تبلیغات که با همسان سازی دوربین ها و زاویه های نمایش و 

پرسپکتیو تصویر به دست می آید بینندگان مسابقه متوجه تغییر تصویر نمی شوند.
به نظر می رسد هزینه پایین تبلیغات از این طریق و محبوبیت مسابقات فوتبال در داخل کشور، 
برندهای بزرگ و به خصوص استارت آپ ها را به فکر انداخته تا ازاین فرصت تبلیغاتی بهره ببرند و 
این موضوع به خصوص با توجه به هزینه سنگین تبلیغات صداوسیما و رابطه تیره دو طرف انجام 
گرفته است. هرچند تا قبل از این صداوسیما حداقل از امکانات حذف چنین تبلیغاتی برخوردار 
نبود اما با اتفاق چهارشنبه شب به نظر می رسد این سازمان حالا تمهیدات لازم برای این موضوع 

را هم در اختیار گرفته است.

فرارو
گــــــزارش

استارت آپ

سودهای هزاران میلیاردی 
کارگزاران و دردسرهای 

سهام داران!

انحصار در کارگزاری ها 
را بشکنید

در حالی که مسئولان سازمان بورس 
مردم را به حضــور در بورس دعوت 
می کنند، با این حــال هیچ اقدامی 
برای الزام کارگزاری ها برای ارتقای 
کیفیت خدمات و زدودن انحصار در 

کارگزاری ها انجام نمی دهند.
نزدیک به یک سال از آغاز اوج گیری 
تاریخــی بــورس اوراق بهــادار 
می گذرد. رشد شاخص بورس بویژه 
از فروردین ماه ســال جاری شتاب 
بیشتری به خود گرفت به طوری که 
شــاخص بورس طی 3 ماه ابتدایی 
سال جاری 3 برابر شد و به رقم یک 
میلیون و 420  هــزار واحد نزدیک 
شد. جهش شــاخص بورس دلایل 
متعددی دارد اما از جمله مهم ترین 
عوامل آن، ورود حجم قابل توجهی 
از نقدینگی سهامداران جدیدالورود 

به بازار سرمایه است.

   بیشترین سود را کارگزاری ها 
به جیب زده اند

ورود میلیون ها نفــر از مردم به بازار 
ســرمایه که خود به عاملــی برای 
جهش شاخص بورس تبدیل شده 
اما برای عده ای بیشــترین سود را 
داشته است. کارگزاری های بورس 
که درآمد خــود را از محل کارمزد 
خرید و فروش سهام کسب می کنند، 
بیشترین ســود را از ورود مردم به 
بورس از آن خود کرده اند. چند برابر 
شــدن تعداد ســهامداران و کسب 
ســودهای هزاران میلیارد تومانی 
توسط کارگزاری های بورس اما باعث 
آن نشــده این کارگزاری ها اقدام به 
نوسازی و توســعه زیرساخت های 
خود برای ارائه خدمات بیشتر و بهتر 
به سهامداران کنند. این مسأله باعث 
کندی فرآیندهــای معاملاتی برای 
سهامداران شده است. انجام نشدن 
معامله بر اثر دیر ارسال شدن تقاضای 
خرید یا فروش، کندی انجام فرآیندها 
و بــروز خطاهای متعــدد در انجام 
کارهای ساده از جمله پرتکرارترین 
مشکلاتی اســت که سهامداران هر 
روز با آن مواجه هستند. با این حال 
کارگزاری ها همواره مشکل هسته 
مرکزی معاملات در سازمان بورس را 
بهانه ای برای فرار از مسؤولیت مطرح 

می کنند.

  بــرق نوســان داشــت، 
دستگاه های مان سوخت!

بی توجهی کارگزاری ها به توســعه 
زیرســاخت های نرم افــزاری و 
سخت افزاری به منظور ارائه هر چه 
بهتر خدمات به مشتریان خود، در 
آخرین مورد میلیون ها سهامدار را 
قربانی کرد. صبح چهارشنبه هفته 
گذشته، مشــتریان کارگزاری آگاه 
متوجه شــدند امکان ورود به درگاه 
شــخصی مدیریت ســهام خود را 
ندارند. مشتریان این کارگزاری که 
برای باز کردن درگاه ورود به سامانه 
معاملات برخط تــلاش می کردند، 
ناگهان با پیامی از سوی این کارگزاری 
مواجه شدند که طبق آن امکان ورود 
به صفحه شــخصی مدیریت سهام 
خود را نداشــتند. در این پیام آمده 
بود: »مشــتریان محترم کارگزاری 
آگاه ضمن پوزش از مشتریان عزیز، 
متأسفانه مجموعه ای از دستگاه های 
اصلی احتمالا به دلیل نوسانات برق 
اخیر در مراکز داده کاملا سوخته و 
از دسترس خارج شده و بر این اساس 
سرویس آنلاین دچار اختلال کلی 

گردیده است.«

فارس
تحلیــل بورس

ISFAHAN
N E W S
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